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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 

GUVERNÖRSRÅDET 

PROTOKOLL NR 6, 2010-2011 

 

Tid:   2011-06-02 och 2011-06-04 

Plats:  Kalmar 

Beslutande:  GRO Sven-Arne Wennerberg, DG 101-A  Anna Maria Bernstein, DG 101-B Per-Åke  

  Persson, DG 101-GD Lennart Pettersson, DG 101-N Ulf Holmberg, DG 101-P Monica 

  Köhler, DG 101-S Eva Persson, DG 101-SM Per Nilsson, DG 101-SV Paul Månsson,  

  DG 101-U Berndt Fors, DG 101-VG Ola Nordström. 

 

 

§ 149  Mötets öppnande 

 GRO Sven-Arne Wennerberg hälsade deltagarna välkomna och öppnade mötet. 

 

§ 150 Val av justeringspersoner 
 Föreslagna var DG 101N Ulf Holmberg och DG 101P Monica Köhler. 

 Beslut: 
 1. GR valde föreslagna personer till att justera protokollet. 

 

§ 151 Anmälan om övriga frågor 

 A. Information om läger i distrikt P 

 B. Lions Quest och LEO 

 C. Specsavers 

 D. Nomenklaturfråga AU 6 

 E.  Lions Ledarutbildning (RLI)  

 F .     Charterfest Studentklubb 

 G.  Inflytandetorg 

 H.  LCIF 

 I. Skattefrågor 

 J. UNCHR 

 K.  Hantering av kontoret 

 L.  Livskvalitetpris och omnämning i pressen 

      

§ 152 Fastställande av ärendelistan 

 Beslut:  

 1. Med ovan tillägg, § 151, fastställde GR ärendelistan.  

 

§153 Genomgång av protokoll, GR 5, 5A, 5B  samt AU 7 

 DG 101A hade synpunkter på skrivelsen angående Specsavers i GR 5 protokollet. DG 101A fick 

 framföra sina synpunkter. Inga åtgärder.  

 Beslut: 

 1. GR lade protokollen till handlingarna. 

 

§ 154 Inkomna skrivelser och rapporter samt tecknade avtal. Förändring på kontoret 

 GRO Sven-Arne Wennerberg berättar att avtalet med MSB är klart. Att arbetet med att anställa  en 

kontorschef på multipeldistriktets kontor är klart. Att NSR projektet i Minsk är invigt.  

 Beslut: 

 1. GR noterade rapporten och lade den till handlingarna. 
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§ 155 Genomgång inför Riksmötet  
 Lennart Löf, tänkt som ordförande för Riksmötet, går igenom inför Riksmötet.  

 Beslut: 

 1. GR noterade informationen.  

 

§ 156 Ekonomi, budget, rapport projektmedel Controller Bilaga: 224, 225, 226, 227, 228 

 GRO Sven-Arne redogjorde för punkten.  

 Avkastningen från sparande i Eldsjäl ska användas för ett internationellt projekt. AU har 

 föreslagit projekt Moshi, DG 101SV Paul Månsson föreslog Nepalprojektet. 

 Beslut: 
 1. GR beslutade att avkastningen från Eldsjäl ska gå till Nepalprojektet.  

 GRO Sven-Arne berättade att innevarande verksamhetsår 2010-2011 ser ut att gå med överskott 

 och föreslog att överskottet fördelas på verksamheterna GMT och GLT. 

 PID Heinz Ondrejka menade att det är nästa års guvernörsråd som ska ta det beslutet. 

 Beslut: 
 2. GR beslutade enligt GRO Sven-Arnes förslag, att ett eventuellt överskott ska tillfalla GMT och 

 GLT. 

 

§ 157 Rapport från placeringsgruppen 
 Controller Björn redogjorde för punkten. 

 Beslut: 
 1. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.  

 

§ 158 Rapporter 

 A. FUU     Bilaga: 213,214,215  

 B. Hjälpkommittén    Bilaga:229  

 C. Ungdomskommittén   Bilaga: 223 

 D. Lions Quest    

 E. Framtidsgruppen   Bilaga: 232,233,234 

 F. Världens Barn    Bilaga: 231 

 G. Röda Fjädern    Bilaga: 230 

 H. Arbetsgruppen för ny distriktsindelning Bilaga: 235 

 Beslut: 
 1. GR noterade informationen i ovan rapporter och lade dem till handlingarna.  

 

 

Lördag 4 juni 2011.  
 

§ 159 Korta rapporter från distriktsguvernörerna 

 Beslut:  
 1. GR noterade informationen och lade den till handlingarna. 

 

§ 160  Rapport Restaurangskolan  Bilaga: 222, 200 

 GRO Sven-Arne berättade om att projekt Restaurangskolan nu är avslutat, och att rapport 

 kommer att lämnas till LCIF. 

 Beslut:  
 1. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.  

 

§ 161 Europaforum 

 VGRO Vivianne Eriksson informerade om kommande Europaforum, att åtta guvernörer ska åka 

 för att idka erfarenhetsutbyte. 

 Beslut: 

 1. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.  

  

§ 162 Convention 

 GRO Sven-Arne informerade om delegatresan och planerade utflykter i Seattle. 

 Beslut: 
 1. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.  
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§ 163 Musiktävling vid Europa Forum 

 PCC Lennart Fridén redogjorde för musiktävlingen vid Europaforum och bad GR att besluta 

 skicka en ung musiker till Europaforum.  

 Beslut: 
 1. GR beslutade att Sveriges Lions ska sända tävlande till Europaforum.  

 

§ 164 Valärenden Riksvalnämnden  Bilaga 236 

 Riksvalnämndens ordförande Annette Eiserman-Wikström redogjorde för de val GR ska göra och 

 för Riksvalnämndens förordande. Vidare redogör Annette för ett PM Riksvalnämnden skrivit och 

 föreslår att GR ger stadgesekreteraren i uppdrag att hantera RVNs PM och återkomma till GR.  

 Beslut: 
 1. Till ordförande för Kommittén för Hjälpverksamhet omvalde GR Alf Bakken för 

 verksamhetsåret 2011-2012.  

 2. Till ledamöter i Kommittén för Hjälpverksamhet omvalde GR Hans Catani och nyvalde Mats 

 Torstensson för 2011-2012. 

 3. Till ordförande för Kommittén för ungdomsverksamhet omvalde GR Anne-Cathrine Karlsson 

 för 2011-2012.  

 4. Till ledamöter i Kommittén för ungdomsverksamhet omvalde GR Nils-Erik Borgström och 

 Sören Bjurström samt Monica Jönsson för 2011-2012.  

 5. Till kontaktperson för Orkester Norden omvalde GR Lennart Friden för 2011-2012. 

 6. Till stadgesekreterare omvalde GR Bengt Sörman för 2011-2012. 

 7. Till ordförande för Multipeldistriktets Rådgivande placeringsgrupp nyvaldes Gunnar 

 Schönberg. 

 8. Till ledamöter i MDs rådgivande placeringsgrupp omvaldes Britta Rydkvist och nyvaldes 

 Ingvar  Långström.  

 9. Till kontaktperson Diabetes omvaldes Bernt Fransen. 

 10. Till Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond nyvaldes Bengt Almqvist som ordinarie ledamot. 

 Vidare nyvalde GR Paul Månsson som suppleant. Som suppleanter omvaldes Sven Steffner och 

 Jan E Hulth. Ordförande Jan Seebass är vald till och med 2013. 

 11. RVN lämnade in ett förslag på ändringar i stadgarna och föreslog att stadgesekreteraren 

 bearbetar förslaget. 

 Beslut: 

 1. GR beslutade i enlighet med RVN PM daterat 2011-05-31 och gav stadgesekreteraren i 

 uppdrag att behandla PM:et och återkomma till GR.  

 

§ 165 Uppföljning av Riksmötesbesluten 

 Lennart Löf, Riksmötets ordförande, gick igenom besluten tagna på Riksmötet. Han konstaterade 

 att arbetet med ny distriktsindelning inte gick som guvernörsrådet tänkt. Han beklagade att LEO 

 ungdomarna inte fått säga det de tänkt säga. I övrigt konstaterade han att det blir ärenden för 

 kommande guvernörsråd att beta av i den mån besluten behöver följas upp.  

 Beslut: 
 1. GR noterade detta och lade till handlingarna.  

 

§ 166  Brev från Forshaga Bilaga: 221 

 LC Forshaga har skrivit till guvernörsrådet och bett om återbetalning av det som klubben tidigare 

 samlat in och betalat till projekt Restaurangskolan. GRO Sven-Arne berättade att han å 

 guvernörsrådets vägnar skrivit ett brev till samtliga klubbar som begärt återbetalning av pengar, 

 där han redogjort för hur saken ligger till, men att det är bara LC Forshaga som vidmakthåller att 

 de vill ha betalt.  

 GRO sade att detta är ett klubbinitiativ och har skett utom beslut från GR. Därför kan inte GR 

 betala tillbaka något. Något som sedermera vidimerades både av Controller Björn Wahlenius och 

 revisor Willy Lindgren.  

 Beslut: 
 1. GR beslutade att tidigare beslut står fast om att inte återbetala.  

 DG 101B Per-Åke Persson reserverade sig mot beslutet. 

 

§ 167 Förslag på hur stödja RM arrangörerna Bilaga: 216 

 PID Bruno Ahlqvist har i skrivelse, se bilaga 216, kommit med förslag om att erfarna 
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 Riksmötesarrangörer bör kunna vara rådgivare till RM-arrangörer. Han föreslår Björn Wahlenius 

 och Lennart Löf till detta.  

 Beslut: 
 1. GR beslutade att utse Björn Wahlenius och Lennart Löf till rådgivare för RM arrangörer. 

 

 

§ 168 Stöd till Finlands kandidat som internationell president. 

 Finlands Lions har bett samtliga nordiska länder att stödja deras nominerade till 2:e vice 

 Internationell President Harri Ala-Kulju. Argumentet är att hålla ihop Norden. Island och Norge 

 har lämnat sitt stöd, Danmark förhåller sig neutrala.  

 Beslut:  
 1. GR beslutade om att Sveriges Lions skall ge sitt stöd till den finländske kandidaten till 

 internationell president.  

 

§ 169 Rapport om Natascha Andersson  

 DG 101 U Berndt Fors redogör för en undersökning där distriktet kontrollerat verksamheten på 

 Natascha Andersson läger för barn från forna Sovjet. Han konstaterar bland annat att bokföring 

 verkar korrekt och att projektet får stöd från Radiohjälpen, med dess stränga krav på  redovisning. 

Guvernörerna i U och A har kvar att besöka lägret. 

 Beslut: 
 1. GR noterade informationen och lade den till handlingarna. 

 2. GR konstaterade att uppdraget är slutfört när besök skett och avvaktar rapport. 

 

§ 170 Ansökan om bidrag till studentklubb Bilaga: 212 

 Distrikt 101 S hade framfört att få söka bidrag till kostnaderna för att etablera studentklubben ur 

 den fond som beslutades vid riksmötet i Visby. Enligt beslutet är max beloppet 15 000 kr och 

 fonden upplöses den 1 juli 2011. 

 Beslut: 
 1. GR beslutade att mot kvitto bidra till studentklubbens bildande i distrikt 101S kvitton. Kvitton 

 får inte vara äldre än beslutsdatumet vid riksmötet i Visby. 

 

§ 171 Övriga frågor 

 A. Information om läger i distrikt P 

 DG 101P Monicka Köhler dryftade frågan om svårighet få värdfamiljer till inkommande 

 ungdomar. Frågar om möjligheten att byta ut ungdomslägret, mot diabetesläger istället.  

 Svaret hon fick var att byta ut mot diabetesläger är inte att rekommendera.  

  

 B. Lions Quest och LEO 

 Punkten utgick då Felle Fernholm inte var närvarande som hade anmält punkten.  

 

 C. Specsavers 

 DG 101A undrade hur det ska bli med Specsavers i år.  

 GRO svarade att december aktiviteten kommer att genomföras men att ytterligare aktiviteter 

 kommer att planeras av kommande GR. VGRO Vivianne tillade att kommande guvernörsråd har 

 med aktiviteten Specsavers i sin verksamhetsplan samt att decemberaktiviteten blir av som 

 planerat.  

 DG 101A undrade också om de pengar klubbarna skulle få för frakten till Vision For All är 

 utbetalda. GRO svarade att alla hittills inkomna fakturor från distrikten är betalda men om det 

 finns fakturor som inte skickats in ännu så kommer de att betalas ur de pengar som Specsavers 

 betalt in till LIONS. Jan Demuth, ekonom på kontoret, svarade, ja.  

 

 D. Nomenklaturfråga AU 6 

 vDG Mats Granath menade att ibland står det vice ZO och ibland biträdande ZO. Hur ska det 

 vara? 

 Beslut: 
 1. GR beslutade att det ska heta vice ZO.  

 

 E. RLI.  

 PCC Finn Bangsgaard berättade om utbildning som hållits i april för Lions.  
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 F. Charterfest Studentklubb 

 VGRO Vivianne berättade om studentklubbens charterfest och om studenterna som besöker 

 Riksmötet kan få ersättning för sin resa.  

 Beslut: 
 2. GR beslutade att bidra med 2000 kr till studenterna som ersättning för sitt deltagande i RM. 

 

 G. Inflytandetorg 

 Controller Björn berättade att PDG Olof Ejdeblad gärna tar emot rapporter från distrikt som har 

 genomfört inflytandetorg.  

 

 H. LCIF 

 PID Jan-Åke Åkerlund flaggade för LCIF och dess arbete över hela världen. 

 

 I. Skattefrågor 

 PID Heinz Ondrejka som följer två olika skattefrågor, momsfrågan och avdragsrätt för bidrag till 

 allmännyttiga organisationer redogjorde för status på dessa. Just nu inget nytt att berätta. Heinz 

 fortsätter följa frågorna och rapporterar till AU och GR så fort något finns att rapportera om.  

  

 J. UNCHR 

 Heinz Ondrejka frågade GRO varför pengar sänts till UNCHR i exempelvis Pakistan där Lions 

 har den egna organisationen LCIF som mottagare. GRO Sven-Arne svarade att det bidrag som 

 skickades till Pakistan gick till 13 900 flyktingbarn som saknade kläder inför den kommande 

 vintern. DG 101U Ola undrade varför guvernörsrådet inte fått veta något. GRO Sven-Arne 

 svarade att rapport har lämnats till GR och att det är Katastrofberedskapens och dess styrelse som 

 tagit dessa beslut.  

 

 K. Hanteringen av omorganisation av kontoret 

 PID Heinz ställde sig kritisk till hur denna fråga hanterats. GRO Sven-Arne redogjorde för hur 

 arbetet genomförts. En arbetsgrupp bestående av representanter från AU och styrelsen för Lions 

 Quest  har gemensamt tagit fram det beslutsunderlag som presenterades GR för beslut. 

 Arbetsgruppen har bestått av GRO, VGRO, Controller och Lions Quest styrelse Bruno Ahlqvist, 

 Håkan Johansson och Arvo Metzmaa  Och att personalen på kontoret har varit informerade under 

 processen och att förhandlingar genomförts med facket. VGRO Vivianne menade att det i alla 

 stycken inte följt ”skolboken”, men att blir en bra kontorslösning ändå, för båda parter.   

 Protokollsanteckning: bilaga A (238) 

 

 L. Livskvalitépris omnämnt i pressen 

 Redaktören berättade att Lions utdelning av Livskvalitépris på Riksmötet nämns i Aftonbladet.  

 

§ 172 Nästa möte 

 GR 1, i anslutning till Convention i Seattle.   

 

§ 173 Avslutning 

 GRO Sven-Arne tackade mötesdeltagarna för det sista mötet med guvernörsrådet 2010-2011 och 

 önskade vGRO Vivianne lycka till nästa verksamhetsår. GRO tackade AU och personalen på 

 kontoret, varefter han avslutade mötet.  

 

Sekreterare:    GRO: 

 

 

 

Maud Nordell    Sven-Arne Wennerberg 

 

Justeras: 

 

 

 

DG 101 N Ulf Holmberg   DG 101 P Monica Köhler 
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Till AU vid MD 101 


 


 


 


BIDRAGSÄSKANDE 


 


I verksamhetsårets budget finns avsatt 150.000 kronor att användas till start av studentklubbar 


i Sverige, med ett maximum av 15.000 kronor per distrikt. 


101 S har under ett drygt år arbetat ihärdigt med att starta en studentklubb i Malmö, en klubb 


som registrerades i Oak Brook i februari månad 2011 och som kommer att hålla sin 


charterhögtid den 27 maj 2011. 


 


I arbetet med att starta klubben har det uppkommit mycket kostnader som varken distriktet 


har belastat MD 101 med och ej heller har de två personer inom distriktet som ligger bakom 


studentklubben gjort detta. 


Från distrikt 101 S äskar vi därför: 


- Att Studentklubben LC Malmö Student Campus erhåller 15.000 kronor till sin AD 


kassa, att täcka såväl redan uppkomna kostnader, som framtida kostnader för att starta 


och driva klubben under dess första verksamhetsår. 


Kostnaderna består bl a i att hålla rekryteringsmöten, utbildning av funktionärer, inköp 


av tröjor till klubbens medlemmar, charterfest med inbjudna gäster, ordförandeklubba, 


fanor (svensk och Lions), mm 


 


GMT , PCC Kenneth Persson är utsedd till att vara mentor och Guiding Lion för klubben 


under dess första verksamhetsår och kommer att deltaga i deras månadsmöten, 


kommittémöten, mm. 


 


Den nystartade klubbens MO samt LS kommer att delta i distriktets seminariedag den 14 maj, 


då bl a PID Bruno Ahlqvist är en av föredragshållarna. 


Vi anhåller därför att AU skall ställa sig positivt och välvilligt till distriktets äskande, så att 


den första studentklubben i Sverige och den första nya klubben i Sverige på 7 år, skall få en 


bra start. 


 


 


 


Med vänlig hälsning 


 


 


Eva Persson 


Distriktsguvernör 
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Rapport MDMO 2010-2011. 


Under året har jag deltagit vid 2 guvernörsrådsmöten och haft ett telefonmöte plus sporadiska 


kontakter med distriktens MO. Jag har också varit behjälplig med framtagandet av ”Verktygslådan” 


samt deltagit på ett antal DR-möten som representant för MD:s FUU. 


Anslutningen av nya medlemmar har varit god. En campusklubb har startats i Malmö med 20 nya 


medlemmar som är mellan 21 och 37 år. Nämnas skall också LC Gävle som har tagit in 15 nya 


medlemmar som är mellan 18 och 23 år. I övriga landet är det många klubbar som har anslutit mer än 


5 medlemmar. Alla dessa klubbar har arbetat på ett fint sätt för att fylla på medlemskadern i Lions. 


Jag har också tagit fram statistik för att jämföra medlemsrörelserna de senaste 3 åren. 


Här kan man konstater några positiva och en negativ trend. Antalet avregistrerade minskar plus att 


tillskottet av nya medlemmar ligger på 5,2 % av totalt antal medlemmar. Negativt är att antalet 


avlidna/år har ökat. Medelåldern på de nya medlemmarna är 56,8 år, vilket är bra då medelåldern i 


Lions är 65 år. 


Statistiken nedan kan naturligtvis tolkas på olika sätt. Jag lämnar till läsaren att göra sin egen tolkning. 


Alla medlemmar i Sverige 2011-05-11   


Medelålder 65 


Antal kvinnor/män 2047/10579 


Antal kvinnor/män i % 16,2 / 83,7 


Antal medlemmar 12626 


 


Medlemsstatistik jämförelse de 3 sista åren (Juli-maj)(transfers är borttagna) 


 Avregistrerade Nyregistrerade Avlidna Netto utan avlidna 
Netto med 


avlidna 
Medel ant. lionår slutade 
    (ej avlidna) 


2008 2009            751 682 131 -69 -200                13 


2009 2010 647 612 154 -35 -189                15 


2010 2011 598 657 170 59 -111                13 
 


I samband med kontakterna med distriktens MO så vet jag att det där finns en positiv anda i att skaffa 


nya medlemmar in i Lions.  


Jag vill med detta också önska de nya medlemsutvecklarna(GMT) i distrikten och på MD lycka till i sitt 


arbete och samtidigt tacka övriga i FUU för ett gott samarbete. 


Stigtomta 2011-05-11 


Lars Kuntze 


MDMO   
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Lion Clubs International
MD 101
FUU-Kommittén


Rapport till Guvernörrådsmöte nr 6 i Kalmar 2011-06-02—03.


Kommittén består av ordföranden Per-Åke Öster LC Hallsberg, MDLDC Finn Bangsgaard LC
Svansjö, MDEO Patrik Persson LC Storuman samt MDMO Lars Kuntze LC Oxelösund.


Detta är sista rapporten från kommittén för detta verksamhetsår och det är också den sista rapporten
från FUU eftersom kommittén läggs ned efter detta verksamhetsår.


Medlemmar från kommittén har tillsammans med några GMT-koordinatorer besökt alla distrikt vid ett
av deras distriktsrådsmöten. Vi har där berättat om att vi i kommittén ser oss som ett stöd till distrikten
och klubbarna och berättat om det material vilket finns i ”verktygslådan”. Detta material finns nu på
MD 101:s hemsida och efter det att man loggat in finns en länk med namnet ”verktygslådan” på
vänster sida och därifrån blir man länkad till det utlagda materialet. Vi vädjar till alla klubbar att
använda detta material vid information till klubbmedlemmar och vid extern information. Vi anser att
det är viktigt att lionsinformation ser ut på samma sätt i alla distrikt.


Den första helgen i april månad genomfördes i Uppsala den första Regional Lions Ledarskapskursen
och kursen blev fulltecknad alltså 24 st deltagare. Utbildare var MDLDC Finn Bangsgaard och
IPGRO Jan Lofjärd. Vi hoppas att det blir en fortsättning med dessa kurser så att det åtminstone
genomförs en sådan kurs varje år.


VDG-utbildningen är klar och den sista utbildningshelgen (examen) genomfördes i Helsingborg.


Enkäten om webbutsändningarna från Riksmötena i Umeå och Visby besvarades av endast 68
klubbar/personer. En PowerPoint presentation av enkäten bifogas denna rapport och enkätsvaren
kommer att presenteras vid Riksmötet i Kalmar.


Den 10 maj visar vårt medlemsregister att vi tappat 88 medlemmar och det är naturligtvis inte bra att
varje år tappa medlemmar vilket vi gjort under en lång följd av år. Vi i kommittén anser trots allt att
det kan ses som ett trendbrott med att endast tappa 88 medlemmar. Vi tar in relativt många nya
medlemmar men av olika skäl har vi problem att behålla en del av dessa medlemmar.
Ett ljus i mörkret är att det i distrikt 101 S har startats en studentklubb och det var flera år sedan det
tillkom en klubb i något av distrikten inom MD 101.


Vi i kommittén önskar de nya funktionärerna GMT och GLT lycka till med arbetet samtidigt som vi
säger tack och adjö från de sista medlemmarna i en FUU-Kommitté.


Per-Åke Öster/Finn Bangsgaard/ Patrik Persson/ Lars Kuntze








Redovisning enkät 


webbutsändningen från RM


Bil 215







Bakgrund.


Guvernörsrådet angav i sin verksamhetsplan att utvärdera hur Webb/TV-sändningen från 


riksmötet 2009 utföll bland medlemmarna. Om det var positivt bör vi undersöka hur fortsatta 


sändningar kan utföras mest kostnadseffektivt.


FUU-Kommittén tog fram en enkät och även Webbutsändningen från Riksmötet 2010 togs med 


i enkäten.


I november månad 2010 lades enkäten ut på MD 101:s hemsida där klubbarna uppmanades att 


besvara enkäten senast den 31 mars 2011.


I samband med att enkäten lades ut på hemsidan skickades ett följebrev till alla klubbar för 


information.


Alla Distriktsguvernörer uppmanades att skriva om enkäten i sina nyhetsbrev samtidigt som 


enkäten nämndes i nyhetsbrevet från kontoret.


Enkäten besvarades av 68 klubbar/medlemmar.


Bil 215







1. Kände ni till att Riksmötet 


sändes via webbteve?


Ja
Nej
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2. Tycker ni att det är bra att 


Riksmötesförhandlingarna sänds via 


webbteve?
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Serie1


Skippad fråga 1st
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3. Var det någon medlem från klubben 


som tittade på utsändningen?


Ja


Nej


Skippad fråga 5st
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3. Var det någon medlem från 


klubben som tittade på 


utsändningen?


• Ja 7 st 2


• 2 2


• 10 Tre


• 2 3


• 2 6 st


• Ja, vi var två st.


• 3
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4. Var fick ni informationen om 


webbutsändningen?


Riksmötets hemsida


MD 101:s hemsida


The Lion


Annat sätt


Skippad fråga 9 st
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5. Var det lätt att hitta 


webbutsändningen på nätet?


0,00%
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Skippad fråga 14st
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6. Var kvalitén på utsändningen 


bra?


Ja
Nej


S1
0,00%


50,00%


100,00%


Serie1


Skippad fråga 18st
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7. Anser ni att utsändningarna 


skall fortsätta vid kommande 


Riksmöten?


Ja
Nej


S1
0,00%


50,00%


100,00%


Serie1


Skippad fråga 4
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8. Egna synpunkter:


Besvarad fråga


Skippad fråga


Besvarad fråga Skippad fråga


28 40
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8. Egna synpunkter:


• Bättre kvalitet på ljud och bild


• inspelningsbart är önskvärt! så att man kan gå ifrån ngn stund. 


• På fråga 1 ; 4 av 17 Fråga 2 17 ja ; Fråga 7 också på mötet


Fråga 8 vet ej: Lion Club Höga Kusten 101N Örnsköldsvik 


• Ny teknik tar tid att marknadsföra hos Lions som har hög medelålder och bristfällig IT-
mognad. Man får inte ge upp!


• Bra för att alla kan ju inte vara på plats 


• Svårt att ha synpunkter när vi inte visste om web-TV. 


• Man är med utan att vara där fysiskt. Bra.


• Alla nya sätt är värdefulla 


• info. till klubbarna om sändningarna via DG


• Helt ok! men kan förbättras med mer info och


uppmuntran i någon form, tävling mm. 


• Bra, men det är ännu viktigare att få medlemmar att delta i RM.


Att träffas och byta erfarenheter mm.
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8. Egna synpunkter:


• Lägg gärna till en programtablå med beräknade. Fanns det mingel och bankett utsändning? 


Om inte vore kul att även se lite party.


• Bra att utnyttja modern teknik för att fler ska kunna vara delaktiga som inte har möjlighet att 


närvara personligen!


Bra sätt att vara med och lyssna, i framtiden kan vi kanske även få rösta via web !


• Bra breddar info Nej stannar man hemma vid datot i s f att besöka RM?


• Gör gärna webbformulär där hemmavarande medlemmar kan rösta. 


Varje medlem har ju ett medlemsnummer och det borde kunna vara ett ID-begrepp i 


röstningsproceduren. Röstlängden kan vara master och var och ens webbröst kan prickas 


av maskinellt mot den. Alt kan BankID, som används vid bl.a deklaration mm användas som 


behörighetskontroll. Riksmötet bör kunna genomföras vartannat år och i mellanåren så 


delegeras besluten till Guvenörsrådet. 


• Det beror naturligtvis på kostnaden.


• Viktigt att man får ut RM via papperskopior till varje klubb, helst 2 ex


• Ett utmärkt sätt att "delta" utan att vara där!


• Det finns ju en risk att det blir färre deltagare på riksmötet men fördelarna är nog flera.


• Mycket bra att följa med i tidsutvecklingen och ge en möjlighet som detta.
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8. Egna synpunkter:


• Det är viktigt att använda sig av alla sätt att föra ut både RM-förhandlingar och annat 


Lionmtr. 


• Det var bra när alla inte har möjlighet att delta på grund av långa avstånd.


• Det gick bra att följa de talare som jag speciellt var intresserad av. Mycket bra.


• Hej! Vi tyckte det var fantastiskt att få deltaga via länk på RM eftersom vi p.g.av sjukdom 


inte kunde närvara i år.Viktigt är att informationen når ut till alla Lions om att denna möjlighet 


finns. 
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Förslag om stöd till riksmötesarrangörer.


Jag är nu inne på mitt andra av tre år såsom ordförande för organisationskommittén (”RM-general”)


för Lions RM 2012. Jag har efterhand noterat hur stor glädje man har av att relativt nyligen varit


medlem i en RM-kommitté (RM 2004) och dessutom ha erfarenhet av att ha deltagit i ett stort antal


RM.


Under de senaste åren har det inte direkt varit kö av kandidater till att arrangera Lions riksmöte.


Något år har det faktiskt inte funnits någon kandidat alls vid förslagstidens utgång. Det är förenat


med ett långt och krävande förberedelsearbete för att arrangera ett RM. Genom skickliga


prisförhandlingar och lokala sponsorer har vissa arrangörsklubbar gått med vinst, men för många har


det enbart medfört arbete och givetvis ett visst mått av positiv tillfredsställelse när det hela är


avklarat.


Jag bedömer att de nyligen reviderade riksmötesanvisningarna ger god vägledning för arrangörerna,


men jag drar också slutsatsen att arrangörsklubbar med tillgång till rutinerade RM-deltagare eller till


och med tidigare arrangörer har större förutsättning att lyckas i sina prisförhandlingar med hotell,


restauratörer m.fl. och även andra förberedelser. En grövre förhandlings- eller planeringsmiss skulle


även kunna förorsaka ekonomiskt förlust för multipeldistriktet.


Jag föreslår därför att GR utser ett par rådgivare till RM-arrangörer, som kandidater kan använda som


bollplank dels innan de söker RM och dels under förberedelsetiden. Rådgivarna bör tillsättas på


minst tre år och vara personer med egen erfarenhet från att ha stått i ledningen för RM-arrangemang


samt ha god inblick i multipeldistriktets arbetssätt och rutiner.


Rådgivarna skall stå till RM-arrangörens förfogande och fungera som controller under


förberedelsetiden. Ev. kostnader för rådgivarens resor och traktamente kan täckas ur RM-


arrangörens förskott som utbetalas av MD 101 under förberedelsetiden. Det kan visa sig vara bra


använda pengar, som kanske avgör om arrangemanget går med vinst eller förlust.


Förslag till RM-rådgivare:


- PCC Lennart Löf, LC Gävle. Han var ordförande i organisationskommittén (RM-general) för RM i


Gävle 2004 och är nu vice RM-general för RM 2012.


- PCC Björn Wahlénius, LC Trollhättan. Han var RM-general för RM i Trollhättan 2006.


Båda har mycket omfattande erfarenhet av arbete i GR och AU och har dessutom varit med och


utformat nu gällande riksmötesanvisningar.


2011-05-07


Bruno Ahlqvist
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Verksamhetsrapport  från ungdomskommittén 2010 07 01 till 2011 05 26 
från YED Anne-Cathrine Karlsson MD 101 inför GR6  Kalmar 
 
Kommittén består av fyra medlemmar med var sitt verksamhetsområde 
 
YED Anne-Cathrine Karlsson LC Färingsö 101A – ansvarig för utresande ungdomar 
BYED Nils-Erik Borgström LC Munkedal 101VG -  ansvarig för inresande ungdomar och 
fördelning av dessa till våra tre läger. 
LEO Monica Jönsson LC Sölvesborg 101SM  -  ansvarig för LEOklubbar och nybildande av 
LEO-klubbar 
MDDNO Sören Bjurström LC Malung 101GD  -  ansvarig för kontakten med distriktens DNO-
ansvarige. 
 
Sommaren 2010 hade  MD 101 Sverige tre stycken ungdomsläger. 
 
101 P Luleå  Lions Camp Polar – ansvarig YEC  Maria Fältmark 
101 B Lions Camp Bergslagen – ansvarig YEC Torsten Zakrisson 
101 SM Sölvesborg, Lions Camp South Nature– ansvarig YEC  Monica Jönsson 
 
Polar hade 26 ungdomar anmälda varav en från Sverige 
Bergslagen    hade 25 ungdomar varav en svensk ungdom 
South Nature  hade 24 ungdomar varav två från Sverige 
 
Totalt 75(73 efter två återbud) ungdomar kom till våra svenska läger i sommar varav 4 
svenska ungdomar.  Plats finns för ett par svenska ungdomar till i framtiden.  Ungdomarnas 
ålder 17 till 21 år. 
 
Vistelsen är tre veckor varav en vecka i värdfamilj före eller efter lägret.  De två ungdomar 
som kom från Japan har tillfälle att stanna totalt fem veckor i Sverige. Fem veckor får även 
de ungdomar som komer från USA samt Hongkong stanna.  Alla tre lägren erbjöd 
värdfamiljvecka före lägret.   
 
FÖRDELNING 
Polar har ungdomar från Spanien 1, Frankrike 1,Japan 1, Polen 1, Island 1, Italien 3 
Rumänien 1, Danmark 2, Holland 2, Turkiet 3, Finland 2, Österrike 1, Ukraina1, Tyskland 3, , 
Slovenien 1,  Israel 1. Sverige 1 
   
Fördelning: 17 flickor och 9 pojkar från 17 olika länder 
Tid: Värdfamilj 25 juli till 1 augusti 
        Läger       1augusti till 16 augusti 
 
 
Bergslagen har från Sverige 1, Israel 1, Japan 1, Polen 1, Belgien 1, Slovenien 2, Tjeckien 
2, Tyskland 2, Ungern 1, Österrike 1, Finland 2, Turkiet 3, Holland 1, Rumänien 1, Danmark 
2,  Italien 2 och USA 1. 
 
Fördelning: 16 flickor och 9 pojkar från 17 olika länder 
Tid: Värdfamilj 25 juli till 2 augusti 
        Läger   21 augusti till 16 augusti 
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South Nature  har från Sverige 2, Hongkong 1, Frankrike 1, Danmark 2, Tyskland 2, 
Österrike 1, Turkiet 3, Finland 1, Holland 2, Israel 1, Italien 2, Tjeckien 2, USA 1, Ungern 1, 
Moldavien 1 , 1 Vitryssland 
 
Fördelning   14 flickor och 10 pojkar från 15 olika länder 
Tid: Värdfamilj 24 juli – 31 juli 
Läger: 31 juli till 14 augusti 
 
 
I möjligaste mån fick ungdomarna komma till det läger som de hade önskat. 
Alla läger hade ett överskott av flickor eftersom det mest är flickor som söker. 
 
Ut från Sverige åkte 57 ungdomar( efter flera återbud) ett sjuttiotal ansökningar 
behandlades) Bilaga 1 
 
YEC-konferens 
 
Den 11 och 12 september hölls  YEC-konferens på Scandic Hotel Brommaplan Stockholm.  
Syftet är att ge nya YEC utbildning och att alla MD:s YEC ska få träffa varandra och utbyta 
erfarenheter.  Särskilt viktigt för de som just har haft läger och för de som ska ha nästa 
sommar.  Hela ungdomskommittén var samlad och lördagen ägnades åt utbytesfrågor och 
söndagen ägnades åt LEO-frågor.  
 
LEO 
Monica Jönsson har flera LEOklubbar på gång 
 
DNO 
Sören Bjurström har besökt tullverket i Stockholm. På GR 5 lämnade  Sören muntlig rapport. 
Sören arbetar också med att få fram en kontaktperson för information från CAN i varje 
distrikt. Vi är nu med i CANs styrelse igen  Vidare försöker Sören få tillstånd att våra 
tullhundar får ha lionslogga.   
 
EF 
 3 november till 7 november var jag och byed i Bologna på årets Europaforum för att 
säkerställa våra ungdomsplatser ute i Europa och också fördela de ca 70 platser vi 
Har på våra svenska läger 2011.   
 
Ungdomsutbytet 2011 
 Distrikten A, U och N kommer att ha läger med värdfamiljvistelse från sista veckan i juli och 
två lägerveckor de två första veckorna i augusti. Planeringen för 2011 års läger är i full gång 
och de är fullbokade – Sverige är populärt.. Det blir ca 30 ungdomar på varje läger 
 
Utresande 2011 
Hitintills har 56 anmälningar för utresande ungdomar inkommit och jag jobbar med 
fördelningen av platser.  Jag ska försöka så att så många som möjligt får resa till sitt första 
val.  Vi kommer att ha utresande till 25 olika länder som det ser ut just nu fler till Japan, 
Canada, Nevada, Californien samt Texas och Australien förutom Europa. 
Vi hade tre ungdomar till Japan men efter katastrofen har en valt att åka till Australien istället 
och en åker fortfarande till Japan. 
 
Årdala 2011-05-26    
Anne-Cathrine Karlsson  
MDYCE 
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Lions Club International MD 101


01.07.2010  -  20.05.2011 Års budget Utfall 


perioden


Intäkter


Nationella avgifter 3 015 000 3 022 769


LCI ersättning pers, lokal o mtrl 2 000 7 366


Försäljning  408 000 493 342


Handbok 110 000 134 090


The Lion 542 000 355 298


Stim/Sami 0 176 040


Postkontroll SIFO 3 000 7 220


Anm avgifter seminarier 99 000 99 000


Övr ersättningar o intäkter 2 000 60 624


Summa intäkter 4 181 000 4 355 749


Kostnader


Varor -200 000 -235 386


GRO -91 000 -71 684


VGRO 0 -9 191


GR -92 000 -114 200


AU -125 000 -87 919


IT -27 000 -32 322


RM -340 000 -403 067


NSR -219 000 -203 639


EF -80 000 -67 959


Convention -77 000 -34 481


ID kostnader -30 000 0


Övriga kommittéer -8 000 -21 414


FUU -81 000 -64 878


VDG/UTB -228 000 -204 707


MO/EO -23 000 0


IR/HJ -66 000 -11 710


YE -86 000 -43 277


NO/LEO -15 000 0


RVN -29 000 -11 317


HRO -4 000 0


PR -36 000 -1 250


The Lion -400 000 -310 222


STIM 0 -170 573


Handboken -100 000 -130 783


Personal -1 450 000 -1 383 569


Administration -648 000 -529 633


Summa kostnader -4 455 000 -4 143 181


Resultat före avskrivningar -274 000 212 568


Kostnader för avskrivn o avsättn -3 332 0


Finansiella intäkter och kostnader 5 001 131 214


Extraordinära intäkter o kostnader 0 0


-272 331 343 782


Resultat -272 331 343 782


2011-05-23/JD
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Projektsaldo per 2011-05-20


Resultaträkning Balansräkning


Intäkter Kostnader Resultat Ing saldo Resultat Utg saldo


Penningpåsen


700 263,33 -14 761,00 685 502,33 -184 247,86 685 502,33 501 254,47


Handikappfonden


376 125,00 -343 927,00 32 198,00 1 026 456,47 32 198,00 1 058 654,47


NO/Narkotikasökhund


0,00 -1 789,00 -1 789,00 417 823,00 -1 789,00 416 034,00


BQtL


374 616,50 -1 560,00 373 056,50 246 270,73 373 056,50 619 327,23


NSR-projekt restaurangskolan


380 537,74 0,00 380 537,74 -380 537,74 380 537,74 0,00


NSR Norden


128 263,00 -211 768,29 -83 505,29 0,00 -83 505,29 -83 505,29 


Morogoro /ögonvård/


4 695,10 -1 503 274,25 -1 498 579,15 1 546 388,91 -1 498 579,15 47 809,76


Tanzania - Moshi


62 826,00 -601 502,91 -538 676,91 1 052 000,00 -538 676,91 513 323,09


Tanzania /mödravård/


0,00 -1 095 992,38 -1 095 992,38 4 564 662,84 -1 095 992,38 3 468 670,46


LEO


53 144,00 -998,50 52 145,50 75 336,00 52 145,50 127 481,50


Orkester Norden


85 320,00 -68 880,00 16 440,00 153 873,56 16 440,00 170 313,56


Katastrofberedskapen


1 399 503,00 -1 728 512,03 -329 009,03 1 709 074,18 -329 009,03 1 380 065,15


Oskarshamnslägret


98 385,00 -137 989,00 -39 604,00 509 269,96 -39 604,00 469 665,96


Ungdomsläger


43 500,00 -104 329,17 -60 829,17 370 036,01 -60 829,17 309 206,84


Novozybkov


0,00 -11 400,00 -11 400,00 11 400,00 -11 400,00 0,00


Maarja Village


61,21 -23 109,71 -23 048,50 54 943,71 -23 048,50 31 895,21


Haiti


259 044,00 -705 675,24 -446 631,24 451 631,24 -446 631,24 5 000,00


Chile


33 000,00 -38 858,14 -5 858,14 5 858,14 -5 858,14 0,00


R-skola avslut


5 150,00 -1 247 422,20 -1 242 272,20 1 265 350,27 -1 242 272,20 23 078,07


Proj Pakistan


1 319 207,20 -1 255 337,70 63 869,50 0,00 63 869,50 63 869,50


Proj LCIF


112 320,00 0,00 112 320,00 0,00 112 320,00 112 320,00


Proj Japan


301 910,50 0,00 301 910,50 0,00 301 910,50 301 910,50


Proj Specsavers


75 000,00 -3 311,00 71 689,00 0,00 71 689,00 71 689,00


Totalt


5 812 871,58 -9 100 397,52 -3 287 525,94 12 895 589,42 -3 287 525,94 9 608 063,48


2011-05-23/JD
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balansrapport md 101      2011-05-23


Utskriftsdatum: 11-05-23 /JD Lions Clubs MD 101


Räkenskapsår:


Konto Namn IB År IB 10-07 Förändring UB 11-05


TILLGÅNGAR


Omsättningstillgångar


1400 Lager 211 921,00 211 921,00 20 958,00 232 879,00


1510 Kundfordringar 59 677,50 59 677,50 12 051,00 71 728,50


1513 Eurocard 927 927 -927 0


1600 MD fordran LCI 110 196,23 110 196,23 -110 196,23 0


1613 Fordran reseräkning 0 0 5 346,00 5 346,00


1614 Förskott 10 000,00 10 000,00 -10 000,00 0


1617 Avräkn RM Åre 0 0 30 000,00 30 000,00


1619 Avräkn RM Kalmar 90 000,00 90 000,00 -90 000,00 0


1620 Avräkning RM Gävle 30 000,00 30 000,00 60 000,00 90 000,00


1623 Avräkn. Conv. Turister 0 0 -38 000,00 -38 000,00


1640 Skatt Preliminär 10 105,00 10 105,00 -10 105,00 0


1700 Förutbetalda kostn 61 912,07 61 912,07 9 634,39 71 546,46


1760 Upplupna inkomsträntor 22 170,03 22 170,03 -22 170,03 0


1790 Övr förutbet kostnader/upplupna intäkter 0 0 11 157,00 11 157,00


1910 Kassa 5 342,50 5 342,50 -3 462,00 1 880,50


1920 PlusGirot 81,8 81,8 -81,5 0,3


1937 Eldsjäl, U-hjälpsfond 761 783,28 761 783,28 200 000,00 961 783,28


1940 SEB 5368 10 248 98 1 481 853,11 1 481 853,11 -283 045,17 1 198 807,94


1941 SEB Special 5 500 000,00 5 500 000,00 -4 500 000,00 1 000 000,00


1942 SEB Special 5 500 000,00 5 500 000,00 -1 524 972,00 3 975 028,00


1943 Placeringskonto 0 0 3 000 000,00 3 000 000,00


1947 Marginalen 1 000 000,00 1 000 000,00 519 643,84 1 519 643,84


1949 SEB Depå 196 622,00 196 622,00 -196 622,00 0


Summa omsättningstillgångar 15 052 591,52 15 052 591,52 -2 920 790,70 12 131 800,82


1007 - 1106        Period: 10-07 - 11-05
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Övriga tillgångar


1000 Observationskonto -3 000,00 -3 000,00 3 000,00 0


1007 Kungafond -6 950,00 -6 950,00 6 950,00 0


1013 Kampanj Världens Barn 681 810,89 681 810,89 144 038,00 825 848,89


1017 RF/Hjärnfonden -83 169,31 -83 169,31 73 169,31 -10 000,00


1022 Ledarskapsutbildning 0 0 25 779,59 25 779,59


1220 Inventarier 59 776,00 59 776,00 0 59 776,00


1229 Ack. avskr Inventarier -41 508,00 -41 508,00 0 -41 508,00


Summa övriga tillgångar 606 959,58 606 959,58 252 936,90 859 896,48


SUMMA TILLGÅNGAR 15 659 551,10 15 659 551,10 -2 667 853,80 12 991 697,30


SKULDER OCH EGET KAPITAL


Kortfristiga skulder


2300 Uppl kostn & förutbet intäkter -136 145,24 -136 145,24 -168 652,76 -304 798,00


2420 Förskott från kunder -136 -136 0 -136


2440 Leverantörsskulder -53 184,23 -53 184,23 5 680,53 -47 503,70


2441 Skuld t Lions medlem -36 102,00 -36 102,00 36 102,00 0


2520 "Felsända medel" 0 0 -1 720,00 -1 720,00


2710 Personalens källskatt -21 366,00 -21 366,00 21 366,00 0


2730 Upplupna Lagst sociala avg -27 388,00 -27 388,00 27 388,00 0


2731 Uppl arb.giv.avg. semesterlön -19 445,00 -19 445,00 -48 506,00 -67 951,00


2740 Avtalade sociala avgifter -1 155,00 -1 155,00 0 -1 155,00


2920 Upplupna semesterlöner -61 887,00 -61 887,00 -154 381,00 -216 268,00


Summa kortfristiga skulder -356 808,47 -356 808,47 -282 723,23 -639 531,70







 2010-2011 Bil 226


2010-05-24


3
Projekt & avsättningar


2084 Nya klubbar -150 000,00 -150 000,00 0 -150 000,00


2086 RM regleringsfond -90 625,00 -90 625,00 18 233,00 -72 392,00


2087 Kompetensutvecklingsmedel -73 603,00 -73 603,00 0 -73 603,00


2088 Avsättn STIM/Sami -10 926,00 -10 926,00 0 -10 926,00


2802 Proj NO/Hund -417 823,00 -417 823,00 1 789,00 -416 034,00


2803 Proj NSR, R-skola 380 537,74 380 537,74 -380 537,74 0


2804 Proj Morogoro /ögon/ -1 546 388,91 -1 546 388,91 1 498 579,15 -47 809,76


2805 Proj Tanzania /mödrav/ -4 564 662,84 -4 564 662,84 1 095 992,38 -3 468 670,46


2806 Proj LEO -75 336,00 -75 336,00 -52 145,50 -127 481,50


2807 Proj Orkester Norden -153 873,56 -153 873,56 -16 440,00 -170 313,56


2808 Proj Katastrofberedskap -1 709 074,18 -1 709 074,18 329 009,03 -1 380 065,15


2809 Proj Katastrof BQtL -246 270,73 -246 270,73 -373 056,50 -619 327,23


2810 Proj Maarja Village -54 943,71 -54 943,71 23 048,50 -31 895,21


2813 Proj Ungdomsläger -370 036,01 -370 036,01 60 829,17 -309 206,84


2814 Proj Oskarshamnslägret -509 269,96 -509 269,96 39 604,00 -469 665,96


2815 Proj HAFO -1 026 456,47 -1 026 456,47 -32 198,00 -1 058 654,47


2816 Proj Penningpåse 184 247,86 184 247,86 -685 502,33 -501 254,47


2817 Proj NSR Norden 0 0 83 505,29 83 505,29


2818 Proj Haiti -451 631,24 -451 631,24 446 631,24 -5 000,00


2819 Proj Chile -5 858,14 -5 858,14 5 858,14 0


2820 Proj Tanzania-Moshi -1 052 000,00 -1 052 000,00 538 676,91 -513 323,09


2821 Proj R-skola - avslut -1 265 350,27 -1 265 350,27 1 242 272,20 -23 078,07


2822 Proj LCIF 0 0 -112 320,00 -112 320,00


2823 Proj Pakistan 0 0 -63 869,50 -63 869,50


2824 Proj Japan 0 0 -301 910,50 -301 910,50


2825 Proj Specsavers 0 0 -71 689,00 -71 689,00


Summa projekt & avsättningar -13 209 343,42 -13 209 343,42 3 294 358,94 -9 914 984,48







 2010-2011 Bil 226


2010-05-24


4
Eget kapital


2989 Årets resultat -207 503,90 -207 503,90 0 -207 503,90


2990 Övr upplupna kostn/förutbetalda intäkter -1 000 000,00 -1 000 000,00 0 -1 000 000,00


2998 Vinst/förlust fr föreg år -885 895,31 -885 895,31 0 -885 895,31


Summa eget kapital -2 093 399,21 -2 093 399,21 0 -2 093 399,21


SUMMA SKULDER -15 659 551,10 -15 659 551,10 3 011 635,71 -12 647 915,39


BERÄKNAT RESULTAT 0 0 -343 781,91 -343 781,91


SUMMA SKULDER O EGET KAPITAL -15 659 551,10 -15 659 551,10 2 667 853,80 -12 991 697,30
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resultatrapport md 101 2011-05-23


Utskriftsdatum: 11-05-23 /JD Lions Clubs MD 101


Räkenskapsår:


Period:


Konto Namn Per. 11-05 Ackumulerat Föreg år % av föreg år


INTÄKTER


Intäkter


3000 Nationella avgifter 3 022 769,00 3 022 769,00 3 376 073,50 90


3003 LCI ersättn supplies 1 422,50 1 422,50 0 0


3005 LCI Porto 5 943,00 5 943,00 8 893,50 67


3010 LCI försäljning 37 999,50 37 999,50 9 092,00 418


3011 MD fsg 455 342,18 455 342,18 605 703,83 75


3015 Världens Barn 0 0 145 0


3035 MD Handbok 134 090,00 134 090,00 122 280,00 110


3050 Europaforum 8 112,00 8 112,00 830 977


3060 NSR 5 414,01 5 414,01 33 184,50 16


3070 STIM/Sami 176 040,00 176 040,00 178 200,00 99


3080 Convention 0 0 2 847,86 0


3120 LCI ers The Lion 346 298,32 346 298,32 0 0


3125 LCI proj 5 432,00 5 432,00 0 0


3470 The Lion LCI ersättn. 0 0 364 075,86 0


3472 The Lion Annonsintäkter 9 000,00 9 000,00 0 0


3473 LCI translation 0 0 1 972,50 0


3520 Porto & emballage 41 559,60 41 559,60 0 0


3600 Postkontroll /SIFO/ 7 220,00 7 220,00 9 549,27 76


3610 Seminarie & avgifter 99 000,00 99 000,00 99 000,00 100


3740 Öresutjämning 107,25 107,25 107,29 100


S:a intäkter 4 355 749,36 4 355 749,36 4 811 955,11 91


S:A INTÄKTER 4 355 749,36 4 355 749,36 4 811 955,11 91


1007 - 1106


10-07 - 11-05
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KOSTNADER


Varuinköp


4001 STIM/SAMI -170 573,00 -170 573,00 -147 856,04 115


4050 Inköp - Oak Brook -116 833,67 -116 833,67 -220 332,81 53


4051 Varuinköp MD -139 509,93 -139 509,93 -176 188,31 79


4090 Lagerförändring 20 958,00 20 958,00 0 0


S:a Varuinköp -405 958,60 -405 958,60 -544 377,16 75


GRO


4200 GRO resekostn -30 024,53 -30 024,53 -37 234,04 81


4201 GRO traktamente -4 664,00 -4 664,00 -4 084,50 114


4202 GRO kost/logi -17 415,00 -17 415,00 -11 318,00 154


4203 GRO administration -562 -562 -501 112


4204 GRO porto/tele -5 120,23 -5 120,23 -561 913


4205 GRO övriga kostnader -8 193,00 -8 193,00 -4 434,00 185


4207 GRO representation -5 705,00 -5 705,00 -3 149,50 181


S:a GRO -71 683,76 -71 683,76 -61 282,04 117
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GR


4210 GR resekostnader -44 410,25 -44 410,25 -21 704,00 205


4211 GR traktamente -13 947,00 -13 947,00 -9 594,50 145


4212 GR kost/logi -40 187,00 -40 187,00 -25 445,00 158


4213 GR administration -13 395,00 -13 395,00 -27 235,00 49


4214 GR porto/tele -2 261,00 -2 261,00 -52 999


S:a GR -114 200,25 -114 200,25 -84 030,50 136


VGRO


4220 VGRO resekostnader -3 801,00 -3 801,00 0 0


4221 VGRO traktamente -1 673,00 -1 673,00 0 0


4222 VGRO kost/logi -3 717,00 -3 717,00 0 0


S:a VGRO -9 191,00 -9 191,00 0 0


AU


4230 AU resekostnader -47 148,50 -47 148,50 -48 061,22 98


4231 AU traktamente -8 946,00 -8 946,00 -10 004,00 89


4232 AU kost/logi -25 941,00 -25 941,00 -32 232,00 80


4233 AU administration -1 457,00 -1 457,00 -1 253,00 116


4234 AU porto/tele -1 407,00 -1 407,00 -482,65 292


4235 AU övriga kostnader -3 020,00 -3 020,00 -375 805


S:a AU -87 919,50 -87 919,50 -92 407,87 95
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IT


4240 IT resekostnader -13 369,00 -13 369,00 -3 361,00 398


4241 IT traktamente -2 310,00 -2 310,00 -1 427,00 162


4242 IT kost/logi -13 625,00 -13 625,00 -4 240,00 321


4244 IT porto/tele -3 018,03 -3 018,03 -11 999


S:a IT -32 322,03 -32 322,03 -9 039,00 358


Riksmöte


4250 RM resekostnader -10 128,25 -10 128,25 -6 370,00 159


4251 RM traktamente -1 249,00 -1 249,00 0 0


4252 RM kost/logi -37 725,00 -37 725,00 -1 053,00 999


4253 RM administration -27 226,00 -27 226,00 0 0


4254 RM porto/tele -1 434,83 -1 434,83 0 0


4255 RM övriga kostn -24 374,00 -24 374,00 -4 533,00 538


4256 RM avräkning -300 000,00 -300 000,00 -300 000,00 100


4257 RM utmärkelser -930 -930 -7 922,50 12


S:a Riksmöte -403 067,08 -403 067,08 -319 878,50 126


Nordiska samarbetsrådet


4270 NSR resekostnader -44 711,98 -44 711,98 -41 580,50 108


4271 NSR traktamente -20 625,00 -20 625,00 -30 581,00 67


4272 NSR kost/logi -72 134,89 -72 134,89 -98 209,05 73


4273 NSR administration -66 167,49 -66 167,49 0 0


S:a Nordiska samarbetsrådet -203 639,36 -203 639,36 -170 370,55 120
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Europa Forum


4290 EF resekostnader -29 572,07 -29 572,07 -55 634,42 53


4291 EF traktamente -14 450,50 -14 450,50 -10 508,00 138


4292 EF kost/logi -23 935,89 -23 935,89 0 0


S:a Europa Forum -67 958,46 -67 958,46 -66 142,42 103


Internationella Convention


4300 CONV resekostnader -3 251,14 -3 251,14 -30 566,71 11


4302 CONV kost/logi -6 859,84 -6 859,84 0 0


4303 CONV administration -18 868,47 -18 868,47 -29 894,88 63


4305 CONV övriga kostnader 0 0 -7 064,13 0


4306 CONV samnordiska kostn -5 501,14 -5 501,14 0 0


S:a Internationella Convention -34 480,59 -34 480,59 -67 525,72 51


Övriga Kommittéer


4320 Övriga kommittéer -4 000,50 -4 000,50 -15 694,00 25


4321 Placeringskommittén 0 0 -1 159,50 0


4323 MERL utb 0 0 -5 905,00 0


4324 Distriktsutveckling -13 222,50 -13 222,50 0 0


4325 Röda Fjädern/Barndiabetes -4 191,00 -4 191,00 0 0


S:a Övriga Kommittéer -21 414,00 -21 414,00 -22 758,50 94
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Framtidskommitté


4330 FFU resekostn. -26 289,37 -26 289,37 -14 730,00 178


4331 FFU traktamente -2 688,00 -2 688,00 -2 919,00 92


4332 FUU kost/logi -21 988,00 -21 988,00 -10 090,00 218


4334 FUU porto/tele -945,25 -945,25 -3 120,90 30


4335 FUU övriga kostn -1 492,00 -1 492,00 0 0


4337 FFU/GMT -11 475,41 -11 475,41 -26 783,00 43


S:a Framtidskommitté -64 878,03 -64 878,03 -57 642,90 113


VDG utbildning


4340 VDG resekostn -78 945,30 -78 945,30 -89 656,90 88


4341 VDG traktamente -22 843,00 -22 843,00 -27 950,00 82


4342 VDG kost/logi -59 423,00 -59 423,00 -91 668,00 65


4343 VDG administration 0 0 -9 348,00 0


4344 VDG porto/tele 0 0 -6 0


4345 VDG övriga kostn -13 496,00 -13 496,00 0 0


4346 VDG seminarier -30 000,00 -30 000,00 0 0


S:a VDG utbildning -204 707,30 -204 707,30 -218 628,90 94
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Humanitär versamhet


4360 IR/HJ resekostnader -3 430,00 -3 430,00 -9 609,00 36


4361 IR/HJ traktamente 0 0 -2 809,00 0


4363 IR/HJ administration -6 425,00 -6 425,00 -14 999


4370 IR/HJ resekostn 0 0 -11 907,65 0


4371 IR/HJ traktamente 0 0 -2 951,50 0


4372 IR/HJ kost/logi 0 0 -5 340,00 0


4373 IR/HJ administration -1 855,50 -1 855,50 0 0


4374 IR/HJ porto/tele 0 0 -60 0


S:a Humanitär verksamhet -11 710,50 -11 710,50 -32 691,15 36


Ungdomsutveckling


4410 YE resekostn -14 952,50 -14 952,50 -19 581,00 76


4411 YE traktamente -4 715,00 -4 715,00 -3 338,00 141


4412 YE kost/logi -13 260,00 -13 260,00 -31 376,43 42


4413 YE administration -6 496,00 -6 496,00 0 0


4415 YE övriga kostn 0 0 -10 0


4420 NO/LEO resekostn -3 433,60 -3 433,60 -3 462,00 99


4421 NO/LEO traktamente -315 -315 0 0


4422 NO/LEO kost/logi -105 -105 -1 380,00 8


4426 NO/LEO seminarier 0 0 -5 478,00 0


S:a Ungdomsutveckling -43 277,10 -43 277,10 -64 625,43 67
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Riksvalnämnden


4430 RVN resekostn -6 731,00 -6 731,00 -8 230,00 82


4431 RVN traktamente -1 639,00 -1 639,00 -1 995,00 82


4432 RVN kost/logi -2 605,00 -2 605,00 -3 950,00 66


4433 RVN administration -78 -78 0 0


4434 RVN porto/tele -264 -264 0 0


S:a Riksvalnämnden -11 317,00 -11 317,00 -14 175,00 80


PR


4467 PR/annonsering -1 250,00 -1 250,00 -35 525,00 4


S:a PR -1 250,00 -1 250,00 -35 525,00 4


Tidningen The Lion


4470 The Lion resekostnad -6 905,99 -6 905,99 -9 606,50 72


4471 The Lion traktmente -1 512,00 -1 512,00 -1 134,00 133


4472 The Lions kost/logi -3 956,00 -3 956,00 -6 070,00 65


4473 The Lion adminstration -25 -25 0 0


4475 The Lion övriga kostn -410 -410 -203 202


4480 The Lion tryck -133 152,00 -133 152,00 -128 664,00 103


4481 The Lion reportage -2 294,00 -2 294,00 -3 150,00 73


4484 The Lion distribution -161 967,08 -161 967,08 -158 651,05 102


S:a Tidningen The Lion -310 222,07 -310 222,07 -307 478,55 101
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Handboken


4495 Handbok -130 783,00 -130 783,00 -108 314,00 121


S:a Handboken -130 783,00 -130 783,00 -108 314,00 121


Personalkostnader


7050 Resekostnader personal -228 -228 -11 168,00 2


7200 Lön, tjänstemän -616 863,00 -616 863,00 -674 327,00 91


7201 Lön The Lion -216 977,00 -216 977,00 -237 795,00 91


7280 Semesterlöner -202 887,00 -202 887,00 0 0


7320 Personal resekostn -2 509,98 -2 509,98 0 0


7390 Övr.kostn.ersättn. & nat.förmå 0 0 -900 0


7410 ITP/Alecta -42 235,00 -42 235,00 -46 730,00 90


7411 ITPK -16 848,00 -16 848,00 -18 387,00 92


7412 Fora TFA -3 697,00 -3 697,00 -4 069,00 91


7510 Lagstadgade arbetsgivaravgift. -192 702,00 -192 702,00 -211 874,00 91


7511 Lagstadgade arb.giv.avg. The L -69 287,00 -69 287,00 -74 711,00 93


7533 Särskild löneskatt pensionskostn -18 435,00 -18 435,00 -43 221,00 43


7600 Personalvård -900 -900 0 0


7610 Utbildning 0 0 -9 701,00 0


7690 Personal soc verksamhet 0 0 -1 420,00 0


S:a Personalkostnader -1 383 568,98 -1 383 568,98 -1 334 303,00 104
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Övriga kostnader


5010 Lokalhyra -171 755,00 -171 755,00 -188 852,00 91


5020 Städning -45 000,00 -45 000,00 -44 000,00 102


5100 Fastighetskostnader -1 563,00 -1 563,00 0 0


5300 Energikostnader -10 777,00 -10 777,00 -10 201,00 106


5400 Förbr.inventarier, förbr.mtrl -640,9 -640,9 -401,5 160


5405 Reparation maskiner 0 0 -850 0


5420 Supportavtal -8 375,00 -8 375,00 -9 166,00 91


5421 Dataprogram -17 039,20 -17 039,20 -3 640,24 468


5422 Webhotel/Internet -13 498,00 -13 498,00 -10 473,00 129


5423 Medlemsregister -28 422,00 -28 422,00 -12 750,00 223


5500 Reparation och underhåll -2 160,00 -2 160,00 -14 649,50 15


5501 Serviceavtal Kopiator, Franker -32 063,00 -32 063,00 -33 921,00 95


5900 Reklam och PR -5 050,00 -5 050,00 -19 875,00 25


5910 Annonsering 0 0 -1 088,40 0


6070 Representation,avdragsgill -178 -178 -247 72


6100 Kontorsmateriel -15 834,34 -15 834,34 -34 606,25 46


6110 Trycksaker 1 529,00 1 529,00 0 0


6200 Telefon -19 279,00 -19 279,00 -20 296,00 95


6250 Porto -59 089,68 -59 089,68 -76 923,31 77


6251 Posthämtning -11 699,00 -11 699,00 -10 140,00 115


6300 Företagsförsäkringar -13 999,00 -13 999,00 -13 462,00 104


6420 Revisionskostn extern -36 875,00 -36 875,00 -40 000,00 92


6421 Revisionskostn internt -16 710,50 -16 710,50 -23 295,00 72


6550 Konsulttjänster -5 637,50 -5 637,50 -5 625,00 100


6570 Bankkostnader -6 706,65 -6 706,65 -6 850,50 98


6970 Tidningar, tidskrift, facklitt -355 -355 -416 85


6980 Föreningsavgifter -8 455,00 -8 455,00 -16 249,00 52


S:a Övriga kostnader -529 632,77 -529 632,77 -597 977,70 89
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RESULTAT FÖRE AVSKR. 212 567,98 212 567,98 602 781,22 35


Finansiella intäkter/kostn.


8300 Ränteintäkter 548 548 117 718,53 0


8312 Ränteintäkt från kortfr placer 129 829,31 129 829,31 90 141,00 144


8313 Ränteint från kortfr fordring 0 0 1 376,00 0


8314 Ränteintäkter /SV/ 13 13 0 0


8330 Valutadifferenser 3 601,63 3 601,63 -298,68 -999


8390 Övriga fiansiella intäkter -2 778,01 -2 778,01 0 0


8400 Räntekostnader 0 0 -0,12 0


8490 Övriga finansiella kostnader 0 0 -6 0


S:a Finans. intäkter/kostn. 131 213,93 131 213,93 208 930,73 63


S:A KOSTNADER -4 011 967,45 -4 011 967,45 -4 000 243,16 100


RESULTAT FÖRE SKATT 343 781,91 343 781,91 811 711,95 42


BERÄKNAT RESULTAT 343 781,91 343 781,91 811 711,95 42
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Utdrag av protokoll från Placeringsgruppens sammanträde den 24 maj 2011. 


Närvarande: Heinz Ondrejka, Britta Rydkvist och Gunnar Schönborg, 


 


 


 


 


§ 117  Rekommendationsbeslut långa placeringar.  
Gruppen rekommenderar AU besluta att lämna den långa placeringen oförändrad i 


avvaktan på information om fondledningen och ägarstrukturen. 


 


 


§ 118 Utestående placeringar efter detta sammanträde. 
Om AU följer Placeringsgruppens rekommendation vid dagens sammanträde kommer 


utestående placeringar att se ut på följande sätt. 


 


a) Kortfristiga placeringar. 


 


1) 1,5 mkr, konto hos Marginalen AB med 30 dagars uppsägning till 3,10% 


 


2) 4 mkr, företagscertifikat utgivet av Sv Volkswagen Finans AB till 2,57% per  


2011-06-27 


 


3) 3 mkr, Placeringskonto hos SEB till 2,72% med förfall 2011-07-21 


 


4) 1 mkr, Placeringskonto hos SEB till 2,72% med förfall 2011-08-22 


 


b) Långfristig placering. 


 


Eldsjäls Biståndsfond, blandfond med 80% aktier, marknadsvärde ca 1142000 kr. 


 


 


 


 


 


Trollhättan 2011-05-25 


Björn Wahlenius 


Controller 2010/2011. 
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Rapport Kommittén för Hjälpverksamhet 
26 maj 2011 


 


Organisation 


I januari avgick ordf. Alf Bakken efter att ha nominerats som kandidat till Lions Internationella styrelse. 


Ledamot Åke Björkman avgick på egen begäran per 18 april. 


 


Efter detta har jag fått mycket hjälp av tidigare ordförande och GRO samt andra personer inom och utan för 


vår organisation. 


 


Katastrofen i Japan 


Katastrofberedskapens styrelse beslutade 17 mars att bidra med 100 000:- USD för katastrofinsatser i Japan. 


Pengarna skickas via LCIF 


 


Flyktingströmmarna från Libyen 


Katastrofberedskapens styrelse beslutade 17 mars att bidra med 250 000:- SEK  för inköp av mat och 


hygienartiklar till de flyktingar som flyr från våldet i Libyen  övergränsen in i Tunisien och Egypten .Pengarna 


skickas via UNHCR 


 


Tältprojektet 


31 mars hade Lions möte med MSB, enheten för materiel och stödresurser, i Kristinehamn och diskuterade 


innehållet i ett nytt sam arbetsavtal. Båda parter var överens om att samarbetet fungerar och skall fortsätta, 


men med tydligare regler. 


Ett uppföljningsmöte hölls 2 maj i Stockholm och allt tyder på att ett nytt kommer att undertecknas innan 


verksamhetsåret är slut.  


 


I samband med dessa möten med MSB har hanteringen av tälten diskuterats. Tälten förvaras i ett tullfritt lager 


och klubbarna har haft möjlighet att inköpa tält för användning vid olika lokala aktiviteter. Kommittén har bett 


Lions revisorer titta på redovisningen av tältverksamheten eftersom tullen nu efterlyst dokumentation och 


ekonomisk redovisning. 


 


7 maj sändes 300 tält och 9 sjukhustält.till Djerba, Tunisien. Det ekonomiska värdet är beräknat till 1.080.000 


SEK. 


 


Glasögon 


Vision for all har ett stort antal glasögon i lager och MD 101 har frågat de andra nordiska länderna om intresse 


att omhänderta insamlade glasögon. Lions skall inte sluta samla in begagnade glasögon, behovet är stort. 


 


Morogoro 


I Tanzania har två av sex hälsocentra kommit igång med byggandet av operationsklinik för både  ögon- och 


mödravård. På båda platserna har installerats solceller med 240 volt vilket möjliggör användning av modern 


medicinsk utrustning och belysning dygnet runt. I Melela har invånarna tack vare Lions Rent Vatten tillgång 


till hälsosamt vatten. I Duthumi har solceller installerats. 


 


Funktionshindrade 


Bowlingförbundet har fått ett bidrag på 52.000 SEK till Special Olympics i Aten. 


Lions Bragdlejon tilldelas två personer och Lions Livskvalitetspris tre personer samt 


Uppmuntringspris till två personer. Totalt utdelas 102.000 SEK. 


 


 


Kommittén för Hjälpverksamhet 


 


Hans Catani 
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Hindås 2011-05-25 


 


Rapport från arbetsgruppen Röda Fjädern  


 
Avtalet mellan Lions och Barndiabetesfonden (BDF) är underskrivet av båda parter. Detta 


har skötts av GRO Sven-Arne Wennerberg. Avtalet finns på MD:s kontor. 


 


Arbetsgruppen består av 7 personer, 3 från BDF och 4 från Lions. 


 


Under verksamhetsåret har gruppen haft 5 protokollförda möten. 


 


Ompackning av 200.000 röda fjädrar med ny informationsplatta är genomfört. Det finns 


ytterligare c:a 100.000 som inte är ompackade och ligger på lager i Helsingborg. Dessa kan 


också packas om vid behov. 


 


Under april månad fick alla 486 klubbar i Sverige ett paket innehållande information om 


Röda Fjädern aktiviteten verksamhetsåret 2012-2013, igelkotten ”Sticke”, beställningssedel 


och en idélista hur vi kan använda ”Sticke” under kampanjen. 


 


”Cirkus Skratt”, som är Europas största cirkus med 1300 platser, kommer att vara en av 


våra samarbetspartner under kampanjen. Vi kommer också att finnas med i deras  broschyr 


före och under vår kampanj. Lördagen 4 juni kl 11.00 är det en gratisföreställning för alla 


Lions i Kalmar. I pausen får vi en detaljerad information, av en erfaren Lions, hur vi kan 


jobba med ”Cirkus Skratt”. 


 


Vi har också kommit överens med RUM ”Riksförbundet Unga Musikanter” att ha ett 


samarbete under RF-kampanjen. Temat är ”Toner ger miljoner!” RUM har 40.000 


medlemmar och över 500 orkestrar spridda över hela landet. Lista över vilka orter RUM finns 


kommer att hitta på MD:s hemsida. Alla klubbar kommer att få information under hösten 


2011. 


 


En broschyr kommer att tas fram där vi informerar om Lions och BDF. Stiftelsen Lions 


Hjälpfonds plusgirokonto finns naturligtvis med. Denna kommer att tryckas upp i ett stort 


antal. 


 


Ett ”Gåvo SMS” kommer att finnas färdigt till kampanjstarten. 


 


Under maj 2012 kommer samtliga klubbar få ett kampanjpaket innehållande röda fjädrar, 


bössgördlar, broschyrer, lathund i ”plånboksformat” om barndiabetes samt en CD-skiva om 


denna allvarliga sjukdom.  


 


Jan Granlund 
Röda Fjädern ansvarig 2012-2013 
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80 miljoner är målet för Världens Barn insamlingen i höst 


I oktober 2011 är det dags igen, för insamlingen till Radiohjälpen/Världens Barn. Lions är med för femte 


året, första året var 2007. Målet för själva riksinsamlingen är 40 miljoner.  


Riksinsamlingsdagar blir lördagen den 8 och lördagen den 15 oktober. Hela kampanjperioden är från den 


1 september till 30 november 2011. Sveriges Television och Sveriges Radio satsar på Världens Barn 


under en tvåveckorsperiod från den 4 oktober med höjdpunkt i TV galan den 14 oktober samt en 


avrundning med slutredovisning av insamlingsresultat den 16 oktober.  Alltifrån Bollibompa till Gokväll 


kommer spegla Världens Barn på olika sätt. I Sveriges Radio är det P4.  


Nytt får i år är att SVT sänder en parallell gala den 14 oktober på webben designad Gina Divari. Hon har 


knutits till SVT då hon är en känd webbartist som är mycket populär bland ungdomar.  


- Det är ju framtidens givare och vi vill arbeta in Världens Barn hos dem, säger Per Rådelius, 


projektledare på SVT för programmen om Världens Barn. 


Som vanligt deltar vi Lions tillsammans med andra organisationer, de som finns representerade lokalt på 


orterna, i insamlingen efter förmåga. Din klubb kommer, om den inte redan har det, bli kontaktad av 


någon kommunrepresentant i Världens Barn.  


På Lions hemsida kommer webbsidan Världens Barn att uppdateras med aktuell information, 


www.lions.se och länken medlemmar, därefter länken Världens Barn. Här hittar ni också kontaktuppgifter 


till regionsamordnare om ni inte skulle ha blivit kontaktade lokalt. 


Insamlingen bygger på, som tidigare år, fyra insamlingselement: 1. Lokal företagsbearbetning. 2. 


Bössinsamling under riksinsamlingsdagarna. 3. Dörrknackning och  4. Sälja boken Noveller för Världens 


Barn. Nytt med boken i år är att den även finns som ljudbok. Oavsett om det är ljudboken eller den 


tryckta boken man säljer kommer den kosta 200 kronor och det oavsett om företag eller privatpersoner 


köper den. Det blir alltså enklare att sälja boken. Av de 200 kronorna går 100 kronor till Världens 


Barninsamlingen.  


Lions profilprojekt i år är, som året innan och även bakåt i tiden, det så kallade Morogoroprojektet i 


Tanzania med fokus på barn- och mödravård samt rent vatten, vilket stämmer väl in i temat 2011 för 


Världens Barn som är ”hälsa, utbildning och framtid”.  


- Många gånger handlar bistånd om projekt som pågår under flera år, långsiktighet där målet är 


lokalt övertagande i slutänden. Vi välkomnar långsiktiga profilprojekt. Ibland handlar dessa även 


om att påverka strukturer för att få en förändring till stånd, något som inte alltid är så flaschigt att 


visa upp i media, kommenterar Radiohjälpens generalsekreterare Finn Norgren.  


Lions profilprojekt passar även här in, då det ingår att utbilda invånarna i byarna till att själva kunna sköta 


brunnarna och pumparna med rent vatten.  


Lions får 5 % till profilprojektet av totalt insamlade medel. Alla övriga organisationer som deltar i 


Världens Barn får också 5 %, utom Röda Korset som får 14 % och Rädda Barnen som får 11 %. 25 % går 


till Radiohjälpen, att fördelas senare efter beslut. Alla organisationer kan även söka ur denna pott för 


internationella projekt. För kriterier, se Radiohjälpens hemsida http://svt.se/radiohjalpen.  


Totalt är det 12 organisationer som deltar i 2011 års insamling. Det är: Lions, Röda Korset, Rädda 


Barnen, Diakonia, Erikshjälpen, Individuell Människohjälp, IOGT-NTO rörelsen, KFUK-KFUM, Plan 


Sverige, PMU InterLife , VI-Skogen och Svenska kyrkan.  



http://www.lions.se/

http://svt.se/radiohjalpen
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 Inom Lions, där kraften kommer från klubbarna, 
är transparens efterfrågad och viktig.


 Transparens förebygger ”Vi - dom där uppe”, 
missförstånd och rykten.


 Alla har rätt att ta del av och engagera sig i vad 
Lions gör.







 Aktuella dokument   


 Arkiverade dokument


 För all verksamhet







 Samla all dokumentation på ett ställe.
 Starta Lions MD 101:s Intranet.
 Intranet är en bit internet endast avsett för 


medlemmar.
 Byggs med gratis CMS (Content Management 


System) program.
 Dessa används i dag av Vitahuset, Financal


Times, Bonnierkoncernen m.fl. Bäddar för bra val.
 Detta arbete kan utföras av IT-gruppen.
 Kostnad 0:-







 Stommen byggs av IT gruppen.
 De som skall skriva har en inloggning till de sidor de 


är behöriga att jobba med.
 Kan du skriva i Word, skriva ett protokoll på datorn så 


klarar du också detta.
 Alla dokument kring ett projekt eller aktivitet läggs 


på intranet. Även ekonomi rapporter.
 Hela gruppen samlar dokumentationen på ett ställe 


under mottot ”Finns det inte på Intranet så finns det 
inte”.


 Ett Intranet kan förses med intelligens av många slag; 
bevakning, automail, sammanställningar m.m.







 Alla har tillgång till samma information.
 Ny funktionär i en grupp hittar vad som är gjort och sagt.
 Kontinuitet i informationen finns.


Fördelar med ett Intranet


Nackdelar med ett Intranet


• Ny teknik för några.







MD 101 Intranet


Projekt 1


Grupp 1


Beskrivning Rapporter ÖvrigtKontak per.


MD 101 innehåller ett antal grupper. (GR, AU, Hjälpverksamhet, 
ungdomsverksamhet m.m.)
Grupperna har en mapp för  varje Projekt / Aktivitet
Varje Projekt / Aktivitet har ett antal undermappar för olika dokument 
Grupp1 har 4 projekt. 2 är färdiga (Grön markerade)
Detta utformas helt efter önskemål.


Projekt 2 Beskrivning Ekonomi Rapporter ÖvrigtKontak per.


Projekt 3 Beskrivning Ekonomi Rapporter ÖvrigtKontak per.


Projekt 4 Beskrivning Ekonomi Rapporter ÖvrigtKontak per.


Grupp 2 Grupp 3


Ekonomi







Exempel på hur en samlings sida på Intranet om ett 
projekt skulle kunna se ut.
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Sammanfattning 


 
 
I denna rapport konstaterar vi att Lions behövs och sannolikt kommer att behövas mer 
i framtiden än tidigare. För att öka kvaliteten och kapaciteten i vår verksamhet föreslår 
vi åtgärder vilka vi menar bör genomföras så snart som möjligt. Vad vi föreslår kan 
sammanfattas enligt följande. 
 
Beträffande organisationen menar vi att det är viktigt att arbeta bort synsättet ”vi …. 
och dom där uppe”. Från detta perspektiv menar vi att det är gynnsamt att dels öka 
den allmänna kunskapen om Lions verksamhet och organisation samt dels att försöka 
få fler medlemmar att acceptera funktionärsuppdrag. Vi föreslår därför att ett 
”Yrkesregister” upprättas. Vi förordar även att en fastare struktur skapas vid 
tillsättande av kommittéer och arbetsgrupper samt att nuvarande IT-grupp utökas med 
en IT-ansvarig för varje distrikt.  
 
Vi menar att tillsammans med fortbildning är en god trivsel på alla nivåer inom 
organisationen den faktor som mest befrämjar organisationens välmående och fram-
gång. Vi menar även att fortbildning i sig är en trivselbefrämjande faktor. Vi förordar 
därför starkt att aktuella utbildningspaket genomförs med stor kraft och och stort 
engagemang och vi antar att detta kommer att ske av nya befattningshavarna GLT och 
GMT.  
 
Vi rekommenderar att klubbarna riktar stort fokus på funktionerna medlemskom-
mittéordföranden och faddrarna. Åtgärder i detta avseende är i sig trivselbefrämjande. 
 
Vi vill starkt rekommendera att Lions uttalade policy om transparens genomförs så 
snart som möjligt. Vi föreslår därför en förenklad redovisning av medelsanvändningen, 
av pågående och avslutade projekt vilket lämpligen skulle kunna ske med ett Intranet 
samt att stadge-sekreteraren får i uppdrag att utreda och föreslå regler för vilken 
information som skall kunna klassas och hanteras som konfidentiell dokumentation. 
 
Vi tror oss inse att den absolut viktigaste marknadsföringen sker lokalt av klubbarna 
men vi vill starkt förorda att ansträngning görs såväl på distriktsnivå som riksnivå att ta 
tillvara möjligheterna till marknadsföring inte bara i samband med de stora 
kampanjerna Världens Barn och Röda Fjädern utan även av Distriktsguvernörerna och 
Guvernörsrådets ordförande genom att delta i den allmänna samhällsdebatten. Detta 
kan ske t.ex. genom bidrag till media av typ ledare, debattinlägg, insändare och 
intervjuer. 
 
Avslutningsvis har vi även kommit fram till att det under vissa förhållanden kan vara 
värdefullt att bygga allianser med andra hjälporganisationer, föreningar och 
institutioner liksom med företag som i det enskilda fallet kan anses vara lämpligt. 
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Inledning 
 
I november 2010 tillsatte Guvernörsrådet en arbetsgrupp, nedan kallad Framtids-
gruppen, för att skapa en strategi för Sveriges Lions 2011-2020, se Bilaga. Till 
ledamöter i Arbetsgruppen utsågs Per-Åke Öster (LC Hallsberg), Annica Nordell (LC 
Brunkullan), Ulf Olofsson (LC Tingsryd) och Christer Pehrson (LC Österåker). 
Framtidsgruppen har avgivit två tidigare preliminära rapporter. Föreliggande rapport 
är Framtidsgruppens slutliga rapport.  
 
Inledningsvis skall konstateras att det mottagna uppdraget var mycket omfattande och 
den angivna tiden för att slutföra uppdraget mycket kort. Det hade varit önskvärt att 
arbetsgruppen hade tillsatts snarast efter det att beslutet fattades vid Riksmötet i juni 
2010. Med ytterligare 5 månader till sitt förfogande hade arbetsgruppen haft möjlighet 
att prestera en än mer gedigen rapport. Det får därmed bli föremål för Guvernörsrådet 
att ta ställning till om arbetet skall fortsätta, låt vara i annan form.  
 
Uppdraget har genomförts så att vi enskilt har intervjuat c:a 30 funktionärer inom 
Sveriges Lions distrikt, intervjuat företrädare för Lions Norge och Lions Danmark samt 
sammanträffat med företrädare för Lions Finland. Därutöver har vi insamlat och 
studerat skriftligt material från Lions Norge, Lions Finland och några enstaka svenska 
klubbar. Vi har även inhämtat synpunkter från de svenska politiska partierna. 
Arbetsgruppen har träffats vid två tillfällen samt periodvis haft telefonkonferenser 
varje vecka för analys och utvärdering av intervjusvar.  
 
De flesta av de förslag som presenteras nedan är inte uttryck för radikalt nya idéer 
utan har diskuterats tidigare i organisationen. Av oklara skäl har dessa 
idéer/synpunkter/förslag inte tidigare genomförts. Vi har därför valt att i vissa fall 
föreslå konkreta åtgärder för genomförandet. Vi sätter i detta sammanhang stor tilltro 
till det arbete kommande GLT och GMT kommer att utföra beträffande bl.a. 
fortbildning. 
 
Sist men viktigast; vi bedömer att de två komponenter, vilka avgjort kommer att få 
störst betydelse i Lions förestående långsiktiga arbete, är fortbildning och trivsel. Vi har 
inte särskilt uppehållit oss vid medlemsutvecklingen eftersom vi menar att det är ett 
alltför negativt fokus. Vi känner dock en övertygelse i att, om Lions lyckas med att över 
tid öka den interna kunskapen om Lions, öka skickligheten i att utföra funktionärsupp-
gifterna samt öka trivseln i klubbarna, följer som ett resultat den så nödvändiga 
medlemstillväxten. 
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1 Lions framtid - behövs vi?  
 
I Sverige genomgår vi för närvarande en strukturell omdaning som innebär lägre 
skattetryck, mindre socialt omhändertagande, mer begränsad social service och 
sannolikt en växande social utslagning med tilltagande hjälpbehov som följd. 
Skattemedlen kommer inte att räcka till för skattefinansierad social omsorg om äldre 
och support till ungdomar. Vi bedömer att Lions uppgifter i samhället inom kort 
kommer att vara större än de någonsin varit under efterkrigstiden. I det internationella 
perspektivet förefaller, bara med hänsyn till de senaste årens gigantiska katastrofer, 
behovet av Lions hjälpinsatser öka än mer. Svaret på frågan är därför enkelt; ja Lions 
behövs och Lions kommer mest sannolikt att behövas mer än någonsin tidigare. 
 
 
2 Organisation 
 
Synpunkter finns med innebörd att organisationen är för stor, för byråkratisk och 
odefinierbar. Detta kan vara sant eller osant men synpunkterna kan eventuellt antyda 
viss okunskap om organisationens verksamhet. Synpunkterna kan även vara ett uttryck 
för känslan av ”dom där uppe vi här nere”. I ett affärsmässigt perspektiv kunde det 
eventuellt vara intressant att ”slimma” organisationen men med hänsyn till 
organisationens karaktär och verksamhet är det snarare intressantare att öka 
medinflytandet bland medlemmarna vilket skulle kunna betyda fler medlemmar utses 
till funktionärer. Vi tror oss också kunna konstatera att bland Lions alla medlemmar 
finns många gedigna yrkeserfarenheter som idag är anonyma men vore värdefulla för 
organisationen att få ta del av. Det kan vara fråga om utbildning, PR/media, ekonomi, 
management och mycket annat. Vi vill därför föreslå upprättandet av ett 
”Yrkesregister” dit varje medlem kan anmäla sig och ange den kompetens han/hon har 
och vill bidra med. Därmed skulle befintliga kompetenser kunna spridas över 
klubbnivå, zon-nivå och över distrikten. De stora vinsterna skulle vara att öka 
medlemmars engagemang i organisationen och låta organisationen få ta del av det 
gedigna yrkeskunnande som finns i organisationen. 
 
Vi menar att arbetet i kommittéer och arbetsgrupper kan ges en fastare struktur 
genom att vid tillsättandet av en kommitté eller arbetsgrupp skall utöver 
uppdragsbeskrivningen även en budget skapas och rapporttillfällen anges liksom om 
rapportering skall ske skriftligen eller muntligen vid Guvernörsrådsmöte/Riksmöte. Vi 
vill förorda att varje kommitté och arbetsgrupp skall avge en kortfattad, månatlig och 
skriftlig rapport om status av det pågående arbetet. 
 
Beträffande IT-frågan vill vi förorda att nuvarande IT-grupp utökas genom att varje 
distrikt utser en IT-ansvarig och att de IT-ansvariga inom sig utser en sammankallande. 
Vi menar även att det är viktigt att IT-gruppens uppdrag preciseras till att omfatta 
samtliga gruppens uppgifter och inte endast omfatta skötsel av medlemsregistret.  
 
Vi vill även förorda att kontakter/möten inom komittéer/arbetsgrupper företrädesvis  
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sker genom gruppsamtal/video per telefon och antalet fysiska möten, med hänsyn till 
kostnaderna, begränsas så gott det låter sig göra. 
 
 
3 Trivsel 
 
Vad som förenar alla oss medlemmar i Lions är att vi vill hjälpa andra som är i behov av 
hjälp. Vi gör det utan anspråk på annan ersättning än ersättning för våra kostnader. 
Detta är ett ädelt syfte som vi alla har anledning att känna oss stolta över när vi 
genomför våra uppgifter och i de flesta fall visar också omgivningen oss respekt för 
vårt engagemang. Ett väl utfört arbete får oss att trivas. Dock; det är lika viktigt att vi 
trivs med varandra. Det vi menar är gynnsamt för trivseln i en klubb är att våra möten 
är bra och att mötestid inte känns bortkastad, att vi genomför meningsfulla aktiviteter 
samt iakttar ett gott uppträdande mot varandra. Verktyget för att åstadkomma bra 
möten är bl.a. fortbildning i ledarskap, verktyget för att genomföra meningsfulla 
aktiviteter är bl.a. fortbildning i hur ett nytt projekt bör planeras och hur det 
genomförs och verktyget för ett gott uppträdande är bl.a. studium av Lions etiska 
regler. När trivseln finns i en klubb märks detta såväl externt som internt. Därmed ökar 
medlemmars engagemang i klubben och klubbens attraktionskraft för potentiella nya 
medlemmar. Trivselbefrämjande åtgärder kan vara att på klubbnivå metodiskt och 
regelbundet genomföra utbildningar, att dela med sig av ansvar, utse yngre 
medlemmar till funktionärer och till projektansvariga och kanske framförallt, att äldre 
medlemmar lyssnar till yngre medlemmar och seriöst tar emot förslag och synpunkter.  
 
 
4 Fortbildning 
 
Under nästa verksamhetsår kommer vi att få nya funktionärer i form av GLT och GMT. 
För oss känns det förmätet att på något sätt instruera dessa nya och mycket 
kompetenta funktionärer om hur de skall genomföra sina uppgifter samtidigt som vi 
gärna vill förmedla våra synpunkter. Vi tillåter oss därför att redogöra för följande 
synpunkter. 
 
Ju större kunskapen är om Lions som organisation, dess syften, pågående projekt 
liksom kunskap om genomförande av bra möten och respekt för Lions etik desto mer 
förhindras missförstånd och villfarelser. Ökad kunskap är en trivselbefrämjande åtgärd.  
 
Inom en del distrikt arrangeras med en årlig utbildningsdag för klubbfunktionärer och 
inom andra distrikt kommer sådana att arrangeras. Vi ser detta som ett bra verktyg i 
fortbildningshänseende och förordar att det sprids till samtliga distrikt. Här kan även 
ges tillfälle att sprida kunskap om hemsidor, Lionsbudskapet och Lions etik. Om 
personella resurser saknas i ett distrikt för genomförande av en utbildningsdag bör 
dessa resurser kunna finnas i närliggande distrikt. 
 
Under våren har en Ledarskapsutbildning genomförts på riksnivå. Kursen var mycket    
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högt uppskattad bland deltagarna såväl vad gällde innehåll som genomförande. Vi vill 
gärna förorda att denna kurs repeteras regelbundet i varje distrikt så att alla landets 
klubbfunktionärer får tillfälle att delta i den.  
 
Ett kursprogram kallat ”CEP” (Club Excellence Process) har tagits fram. Kursen avhand-
lar frågor som Lionskonceptet, planering och genomförande av nya projekt, 
mötesteknik, medlemsvård mm. Programmet är under bearbetning för anpassning till 
svenska förhållanden. Om detta kursprogram efter utvärdering anses vara bra bör en 
plan skapas för spridning av programmet ut i distrikten.  
 
Ett läromedel vilket ibland förefaller ha fått alltför liten uppmärksamhet är 
Verktygslådan. Denna har skapats för att en enhetlig Lionsinformation skall förmedlas 
över hela MD 101 och den har nyligen uppdaterats. Verktygslådan innehåller ett antal 
olika presentationer för olika ändamål. Presentationerna bör anpassas av varje enskild 
klubb till dess egna förhållanden och varje klubb bör använda presentationerna i vart 
fall en gång per år. Vi menar att det är angeläget att Verktygslådan i sig uppdateras 
årligen.  
 
Det är lätt att inse att att genomföra ovannämnda fortbildningspaket i alla landets 
klubbar är en gigantisk uppgift. Att enbart genomföra Ledarskapsutbildningen för alla 
klubbars pågående presidenter skulle kräva 2 kurser per år och distrikt. Att genomföra 
CEP programmet, om detta nu skulle bli en verklighet, skulle kräva oändligt mycket 
mer resurser. Dessa tankar leder med nödvändighet till att Lions måste starta att 
utbilda ”Utbildare”, till en början på zon-nivå och på sikt även klubbnivå. Under alla 
förhållanden är det hög tid för klubbarna att förverkliga tidigare förslag om att varje 
klubb bör utse sin egen utbildningsansvarige för att fortlöpande hålla sig uppdaterad 
om kommande kurser, kurstillfällen och bevaka klubbens och den enskilde 
medlemmens utbildningsönskemål.  
 
 
5 Effektiv medlemsvård 
 
Medlemskommittéordföranden (MO) känner vi igen som den som leder ceremonien 
vid intagning av en ny medlem. Detta skall emellertid inte förstås som MOs enda 
uppgift. Vi menar att MOs uppgift och ansvar är betydligt större än så. Enligt vår 
mening skall MO ha en grundläggande och kontinuerlig kunskap om medlemmarnas 
förutsättningar och möjligheter att delta i klubbverksamheten, ha kännedom om en 
medlems påtagliga frånvaro från månadsmöten/klubbaktiviteter, handleda faddrarna, 
ansvara för uppvaktningar och i allt övrigt ha det övergripande ansvaret för den 
kontinuerliga medlemsvården. En allmän beskrivning av medlemskapet finns i 
verktygslådan men vi menar att den behöver kompletteras med en handledning och 
ett ”körschema” för MO med mer specifika åtgärder som löpande bör iakttas. Vi anser 
att MO regelbundet bör rapportera till Presidenten om uppkomna avvikelser.  
 
Det är ofta så att den medlem som bjuder in en gäst till möte, vilket leder till       
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högt uppskattad bland deltagarna såväl vad gällde innehåll som genomförande. Vi vill 
gärna förorda att denna kurs repeteras regelbundet i varje distrikt så att alla landets 
klubbfunktionärer får tillfälle att delta i den.  
 
Ett kursprogram kallat ”CEP” (Club Excellence Process) har tagits fram. Kursen avhand-
lar frågor som Lionskonceptet, planering och genomförande av nya projekt, 
mötesteknik, medlemsvård mm. Programmet är under bearbetning för anpassning till 
svenska förhållanden. Om detta kursprogram efter utvärdering anses vara bra bör en 
plan skapas för spridning av programmet ut i distrikten.  
 
Ett läromedel vilket ibland förefaller ha fått alltför liten uppmärksamhet är 
Verktygslådan. Denna har skapats för att en enhetlig Lionsinformation skall förmedlas 
över hela MD 101 och den har nyligen uppdaterats. Verktygslådan innehåller ett antal 
olika presentationer för olika ändamål. Presentationerna bör anpassas av varje enskild 
klubb till dess egna förhållanden och varje klubb bör använda presentationerna i vart 
fall en gång per år. Vi menar att det är angeläget att Verktygslådan i sig uppdateras 
årligen.  
 
Det är lätt att inse att att genomföra ovannämnda fortbildningspaket i alla landets 
klubbar är en gigantisk uppgift. Att enbart genomföra Ledarskapsutbildningen för alla 
klubbars pågående presidenter skulle kräva 2 kurser per år och distrikt. Att genomföra 
CEP programmet, om detta nu skulle bli en verklighet, skulle kräva oändligt mycket 
mer resurser. Dessa tankar leder med nödvändighet till att Lions måste starta att 
utbilda ”Utbildare”, till en början på zon-nivå och på sikt även klubbnivå. Under alla 
förhållanden är det hög tid för klubbarna att förverkliga tidigare förslag om att varje 
klubb bör utse sin egen utbildningsansvarige för att fortlöpande hålla sig uppdaterad 
om kommande kurser, kurstillfällen och bevaka klubbens och den enskilde 
medlemmens utbildningsönskemål.  
 
 
5 Effektiv medlemsvård 
 
Medlemskommittéordföranden (MO) känner vi igen som den som leder ceremonien 
vid intagning av en ny medlem. Detta skall emellertid inte förstås som MOs enda 
uppgift. Vi menar att MOs uppgift och ansvar är betydligt större än så. Enligt vår 
mening skall MO ha en grundläggande och kontinuerlig kunskap om medlemmarnas 
förutsättningar och möjligheter att delta i klubbverksamheten, ha kännedom om en 
medlems påtagliga frånvaro från månadsmöten/klubbaktiviteter, handleda faddrarna, 
ansvara för uppvaktningar och i allt övrigt ha det övergripande ansvaret för den 
kontinuerliga medlemsvården. En allmän beskrivning av medlemskapet finns i 
verktygslådan men vi menar att den behöver kompletteras med en handledning och 
ett ”körschema” för MO med mer specifika åtgärder som löpande bör iakttas. Vi anser 
att MO regelbundet bör rapportera till Presidenten om uppkomna avvikelser.  
 
Det är ofta så att den medlem som bjuder in en gäst till möte, vilket leder till       
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medlemskap, ofta blir fadder för den nya medlemmen. Det måste enligt vår mening 
inte vara så. Vår rekommendation är att en fadder skall ha varit aktiv medlem under 
tre år och ha intresse för fadderskapet. Faddern bör ha en nära och regelbunden 
kontakt med den nya medlemmen i vart fall under de första två åren och tillse att den   
  
 
nya medlemmen får lära sig klubbens verksamhet, få allmän information om Lions 
verksamhet, träffa gamla medlemmar även i andra sammanhang än månadsmöten, få 
tillfälle att besöka andra klubbar, få tillfälle att ta ansvar för projekt eller andra 
aktiviteter samt ge adekvat handledning för detta. Den nya medlemmen skall kort 
uttryckt känna sig omhändertagen och välkommen i klubben. Detta är ett ansvar som 
vilar på alla medlemmar men faddern har ett ansvar för att det fungerar. En fadder bör 
rapportera månadsvis till MO, vilket kan förefalla byråkratiskt men om allt fungerar 
tillfredsställande kan rapporten bestå endast i en e-mail av karaktär ”Allt OK”. Om 
fadderskapet fungerar väl under de tre första åren kan det antas att innehållet i 
fadderskapet därefter successivt avtar. Vi menar att en handledning och ett 
”körschema” bör utarbetas även för faddern. 
 
Vi rekommenderar att de ovannämnda handledningarna och ”körschemana” inte 
endast publiceras på hemsidan utan inarbetas i det nedan nämnda ”CEP”-programmet 
och implementeras distriktsvis genom GLTs och GMTs försorg.  
 
 
6 Transparens 
 
En ofta förekommande fråga från medlemmar är ”vart går våra pengar?” och ett ofta 
förekommande uttryck är ”vi här nere och dom där uppe”. Detta skulle kunna ses som 
uttryck för okunskap vilket i sin tur kan leda till missförstånd och rykten. Detta är inte 
ett fel eller en brist som skall härledas till den enskilde utan skall sökas i orga-
nisationen. Det är organisationen som har verktygen för att öka kunskapen om 
organisationen och dess verksamhet. Till detta kommer att all kraft i organisationen 
kommer från klubbarna och de enskilda medlemmarna. Det är därför inte fel att se 
distrikts- och multipeldistriktsorganisationerna som serviceverktyg till klubbarna och 
att klubbar/ medlemmar har full rätt till insyn i hela organisationens verksamhet. Viljan 
till transparens har inte saknats men lämpliga åtgärder för att öka transparensen kan 
ha brustit. 
 
När vi i detta sammanhang talar om transparens menar vi öppenhet med och 
tillgänglighet av inte bara medelsanvändning utan även rörande allt övrigt inom 
organisationen, på såväl multipeldistriktsnivå, som distriktsnivå som klubbnivå, såsom 
pågående ärenden, pågående projekt, fattade beslut, policy och annat. Från denna 
utgångspunkt måste naturligtvis undantag kunna göras pga. ett ärendes känsliga natur, 
pågående förhandlingar och liknande så att inte enskilda eller organisationen skadas. 
Med detta undantag i åtanke menar vi att alla dokument i pågående ärenden, liksom 
arkiverade dokument, som rör verksamheten skall vara tillgängliga för alla 
medlemmar.  
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Ett transparent system kan skapas genom ett MD 101 Intranet, vilket är en bit av 
internet, men avgränsat enbart för medlemmar. All dokumentation samlas härigenom 
på ett ställe. Detta Intranet kan byggas med ett program av typen CMS (Content 
Management System). Dessa program är väl beprövade av stora institutioner, de är 
helt och hållet gratis och med hjälp av ett sådant program kan Intranetet skapas av IT-
gruppen. Intranetet kommer att kräva inloggning för de sidor användaren har 
behörighet att arbeta med. Användandet är enkelt så till vida att den som kan skapa 
ett dokument i Word även kan arbeta i detta Intranet. Alla dokument en grupp 
successivt skapar kan samlas i en fil, läsas och bearbetas av andra i gruppen. Även 
ekonomiska rapporter kan samlas i detta Intranet, se Bilaga. Intranetet kan även förses 
med intelligens för bevakning, automail, sammanställningar etc.. 
 
Vi föreslår att IT-gruppen får till uppgift att skapa ett Intranet. På denna plats skall på 
ett lättläst och lättförståeligt sätt utan bokföringsmässig exakthet redovisas  


• hur medlemsavgifterna används  
• ekonomisk status av varje pågående projekt 
• projektets status 
• dokumentationen i varje pågående ärende 
• dokumentationen i avslutade projekt 


 
Vi föreslår även att stadgesekreteraren får i uppdrag att utreda och föreslå regler för 
vilken dokumentation som hanteras som konfidentiell dokumentation. 
 
 
7 Marknadsföring 
 
En god marknadsföring är utomordentligt viktigt för Lions tillväxt. Eftersom Lions 
huvudsakliga verksamhet, såsom insamlingsverksamhet, loppisförsäljning, ungdoms-
aktiviteter etc, sker på lokal i nivå är den viktigaste marknadsföringen just på lokal nivå. 
Det bästa verktyget för en innehållsmässigt bra marknadsföring är resultatet av en 
lyckad aktivitet. Det är detta resultat som skall marknadsföras. Presentationer kan ske i 
skolor, i föreningar såsom idrottsföreningar, konstföreningar, politiska föreningar , 
liksom information på kommunens hemsida och i förekommande fall är lokala 
tidningar viktiga instrument för att sprida kunskap om Lionskonceptet. Innehållsmäs-
sigt är det viktigt att marknadsföringen är tydlig med att även många kvinnor är aktiva i 
verksamheten, att Lions välkomnar människor med annat ursprung än svenskt och att 
all Lions verksamhet bygger på frivilliga bidrag. Med detta som bas skulle det vara ett 
välkommet tillskott med sådan riksomfattande marknadsföring som följer med Röda 
Fjädern- och Världens Barn- aktiviteterna och andra liknande sådana. Vi ser även 
mycket positivt på att Lions skulle vara medlem i organisationen FRII med de 
möjligheter till marknadsföring detta ger. Vi kan dock inte bedöma om ekonomiska 
förutsättningar finns för ett sådant medlemskap. Alldeles oberoende av det nu sagda 
menar vi att det borde ankomma på samtliga ledare inom Lions, inte bara GRO och DG, 
att aktivt söka tillfällen för att delta i den allmänna samhällsdebatten genom att skriva 
ledare, insändare, debattinlägg och liknade i såväl riks- som region- och lokalmedia och  
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aktivt söka tillfällen att delta i radio och TV-sändningar. Beträffande nya medier anser 
vi det vara viktigt att Lions prövar även dessa nya fora för att synas, även om detta bör 
ske med stort omdöme och med viss försiktighet.  
 
Vi sätter stor tilltro till att den beslutade Marknadsföringsgruppen kommer att värdera 
samtliga de åtgärder som står till buds för att på yttersta sätt synliggöra Lions.  
 
 
8 Allianser 
 
Lions har något, som få men inte alla hjälporganisationer har, nämligen ett 
internationellt nätverk. Detta borgar för att det bistånd som produceras lokalt når 
mottagaren på säkrast möjliga sätt. Detta är Lions garanti gentemot bidragsgivarna. 
Detta innebär att, inte bara bidragsgivarna utan även vår övriga omgivning har ett 
intresse av att samarbeta med oss. Vi anser att klubbar bör uppmuntras till att lokalt 
bygga allianser med de företag, hjälporganisationer, föreningar och institutioner som 
kan vara lämpliga och som sympatiserar med Lions grundläggande värderingar. 
 
 


* * * 
 
 
 
Hallsberg den26 maj 2011 
För Framtidsgruppen 
 
 
Per-Åke Öster 
 
 
 
Bil.  Källförteckning 
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Källförteckning 


 
 
1 Intervjuer 


 
2 Överenskommelsen mellan Regeringen, SKL och de idéburna organisa-


tionerna, september 2010 
 


3 Uppföljning av Överenskommelsen av september 2010; första delrapporten 
april 2010 


 
4 Rapport från Överenskommelsen av september 2010; första tematiska 


studien, november 2010 
 


5 Framtidsfrågor Lions 2006-2007, Annette Eiserman-Wikström och Åke 
Björkman 


 
6 Strategiplan Lions Norge 2008-2016 


 
7 Rapport från Regional Lions Leadership Institute, Odense, 5-7 mars 2010, Finn 


L Bangsgaard 
 


8 Medlemsrekryteringspaket Lions 101-SM, 25 augusti 2010 
 


9 Analys, LC Östersund, Börje Jonsson, 3 juni 2010 
 


10 Föreningskraft, Linda Attin och Kristina Persson,  
 


11 Förslag Organisationsgruppen, Lions 
 


12 InformationsApp för biståndsorganisationer anslutna till Radiohjälpen 
 


13 Handbok LC Upplands Väsby 17 februari 2009 
 


14 Lions Norge, ”Mål og hensikt med Lions 2014” 
 


15 Lions Finland, Strategidokumentation 
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Uppdrags beskrivning för framtidsgruppen 
 


 


 


 


1. Upprätta en strategi för Sveriges Lions 2011-2020. 


2. Deras första uppgifter bör vara att söka tidigare gjorda framtidsutredningar och värdera och 


uppdatera dessa. Och då även titta på Lions Norges framtidsplan. 


3. Som ska innehålla Mål och delmål som delas in i perioder och områden. 


4. Ta fram de verktyg och hjälpmedel som distrikt och klubbar behöver för att nå de mål som sätts. 


5. Områden att behandla Lions plats i samhället, hur blir vi flera klubbar och medlemmar, vilka in- 


och utaktiviteter ska vi satsa på, hur locka ungdomar till vår LEO-verksamhet, studentklubbar och 


eventuella partnerskap. 


6. De ska i sitt arbete inhämta kunskap och synpunkter från MDMO, MDEO, MDLDC, GMT, LEO 


och andra lions som är sakkunniga inom områden de vill behandla. 


7. Gruppen ska till GRmötet i februari presentera förslag på fem huvudmål. 


8. Hur kan vi utveckla vår användning av nya tekniker som IT, tele m.m. 


 


Gruppen bör även undersöka vad LCIoch våra grannländer gjort inom området framtidsfrågor. 


 


 


 


 


SAW10.09-14 Framtidsgruppen 








Distriktsindelning


• RM Visby beslutade om en översyn 


• Syftet 


 fullvärdiga distrikt 


 kostnadseffektiv organisation


 ledande organisation


2010-2011
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Uppdraget


• Upprätta en helt ny distriktsindelning


• Minimum 1 600 medlemmar per distrikt


• Korta resvägar inom distrikten


• Gruppen ska inte upprätta nya zoner


• Förklara nödvändigheten av förändringen


• Föreslå distriktsorganisation för stora distrikt


• Remiss till klubbarna


• 1:a rapport GR-mötet februari
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Ekonomi


• Minst 35 klubbar 1 250 medlemmar


• Distriktsbudget


• DG-partners resa till Convention


• Distriktsavgift 80 – 140 SEK


• Eget kapital 50 – 450 TSEK
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Distriktsutveckling


• Millenniumskiftet:   12    540   16 000   


• Idag: 10    487   12 621


• Samtliga distrikt tappar 4,2 – 28 %


• 88 nedlagda klubbar


• Medlemsvården, retention


• Många små klubbar


• 3 fullvärdiga distrikt


• Demokratifrågan 
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Samhällsutveckling


• Folkhemmet


• Rekordåren


• Miljonprogrammet ABC


• Jämställdhet, kvinnor i Lions


• Standardhöjningar


• Arbetstid, boende, utbildning


• Territoriell indelning


• Samverkan
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Konsekvensanalys


• Arbetsgruppen har genomfört en  
nulägesbeskrivning/faktainsamling som 
enligt gruppen visar att en ny distrikts-
indelning är nödvändig.
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Förslag


• Arbetsgruppen föreslår att GR beslutar 
föreslå RM 2011 


 att besluta om fortsatt utredning om en ny 
distriktsindelning för MD101 samt


 att besluta om att arbetsgruppen får i uppdrag 
att fortsätter detta arbete
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Tidplan


• Hösten 2011 prel. förslag inkl. enkät till 
samtliga klubbar.


• Redovisning vid GR-möte 3 i november.


• Slutredovisning och förslag till beslut av 
RM 2012 vid GR-möte 5 i februari 2012
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Förslag från GR


• GR föreslår Riksmötet att ge 
arbetsgruppen mandat att fortsätta sitt 
arbete och återkomma med förslag om ny 
distriktsindelning på Riksmötet 2012.
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